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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Visoko blaginjo lahko vzdržuje le dobro 
gospodarstvo

Državni zbor je konec novembra sprejel paket 
sprememb zakonov z davčnega področja, kate-
rih namen je odpraviti administrativne ovire in do-
ločene anomalije ter zagotoviti ugodnejšo davčno 
obravnavo delovnih razmerij. 

Po izračunih Gospodarske zbornice Slovenije 
(GZS), ki je predlagala razbremenitev nagrade za po-
slovno uspešnost (nekateri govorijo o božičnici, neka-
teri pa o 13. in 14. plači), bo le-ta gospodarstvu prines-
la okrog dvanajst milijonov evrov prihrankov, hkrati 
pa podjetjem omogočila, da v času gospodarske ras-
ti bolje nagradijo zaposlene, ki so zaslužni za uspeš-
no poslovanje. S tem se bo posledično povečala do-
mača poraba, kar bo pozitivno vplivalo na poslova-
nje podjetij, ki delujejo predvsem na slovenskem tr-
gu. Povprečen neto prejemek iz naslova nagrade za 
poslovno uspešnost se bo zaradi omenjene zakonske 
spremembe po oceni GZS povečal s 700 na 870 evrov.

A vse našteto je le del širše strategije nadaljnjega 
razvoja Slovenije, ki naj bi vodila v smeri boljše ka-
kovosti življenja za vse. »V gospodarstvu nam je jas-
no, da kakovost življenja pomeni kvalitetna in dob-
ro plačana delovna mesta, da se odseva skozi dob-
ro šolstvo in dostopno zdravstvo, da kakovost življe-
nja pomeni tako varnost kot delujočo infrastruktu-
ro, tako kulturo kot pristnost med ljudmi. Za vse, ra-
zen slednjega, je treba ustvariti denar. Ker se denar 
lahko ustvari samo v gospodarstvu, na vitalnosti go-
spodarstva stoji in pade vlada, stoji in pade država, 
stoji in pade narod,« v zvezi z razvojem razmišlja no-
va generalna direktorica GZS Sonja Šmuc.

Dejstvo je, da visoko blaginjo lahko vzdržuje le 
dobro gospodarstvo, slabo nikakor. Dobro gospo-
darstvo pa ne nastane samo od sebe, ampak je 
preprosto odraz okolja, v katerem posluje. Seveda je 
premalo, če se tega zaveda samo gospodarstvo, o 
tem mora obstajati družbeno soglasje, podpirati ga 
morajo vsi socialni partnerji, saj vsak prispeva svoj 
delež k skupnemu uspehu ali neuspehu. 

Zato je GZS na novembrskem Vrhu slovenskega 
gospodarstva predlagala vladi »dogovor treh tretjin«. 
Eno tretjino sredstev, ki pritekajo v proračun zaradi 
višje zaposlenosti, nižje brezposelnosti, višjega dav-
ka od dobička in višjega davka na dodano vrednost 
bi namenili za hitrejše zniževanje javnega dolga, dru-
go tretjino za proračunske potrebe, tretjo tretjino pa 
bi vrnili gospodarstvu skozi normalizacijo previsoke 
obdavčitve dela in spodbujanje razvojnih projektov.

Da bo slovensko gospodarstvo izboljšalo svojo 
produktivnost, kjer trenutno za evropskim povpreč-
jem zaostaja dvajset odstotkov, in tako postalo bolj 
konkurenčno, bo moralo marsikaj postoriti tudi samo, 
predvsem na področju digitalizacije, organizacije de-
la in sodobnih poslovnih modelov. A vsega tega ne bo 
mogoče izpeljati brez ustreznih kadrov, kajti na koncu 
koncev je vendarle vse odvisno od nas – ljudi. 

(MŠ)

(FA)
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DAVČNE SPREMEMBE ZA LAŽJE 2018

Večja božičnica in večje olajšave pri dohodnini

Maja Šketa, 
predstavnica podjetja BSH Hišni aparati Nazarje:

»V podjetju BSH Hišni aparati d.o.o. Nazarje bomo tako kot pretekla le-
ta tudi v letošnjem letu izplačali božičnico oziroma nagrado zaposlenim 
iz naslova doseženih rezultatov. Višina izplačila je odvisna od doseganja 
ciljev, ki jih vsako leto dogovorimo na začetku leta s predstavniki zapo-
slenih. Glede na letošnje rekordne rezultate in nadpovprečno angažira-
nost vseh zaposlenih bo rekordno tudi izplačilo nagrade. Višina letošnje 
nagrade bo precej nad zneskom povprečne slovenske plače.«

Poslanci so s sprejemom sve-
žnja davčnih sprememb poskrbeli 
za finančno pozitivnejši vstop v leto 
2018. Sprejeli so novele štirih davč-
nih zakonov, s katerimi se v nasled-
njem letu obetajo manjša obdavči-
tev 13. plač in božičnic, spremem-
be v sistemu izračunavanja splošne 
olajšave, ugodnejša davčna obrav-
nava za v tujino napotene delavce, 
uvedba polne dohodninske olajša-
ve za študente, spremembe pri nor-
miranih espejih. V rabi pa še naprej 
ostajajo vezane knjige računov, ki 
naj bi sicer šle iz veljave s koncem 
letošnjega leta.

NETO IZPLAČANA NAGRADA BO 
VIŠJA ŠE ZA OKOLI 170 EVROV
Že letos so izplačila iz naslova us-

pešnosti poslovanja davčno razbre-
menjena. Nagrade za poslovno us-
pešnost, kot so trinajsta plača, bo-
žičnica ali novoletna nagrada, ki ne 
presežejo 70 odstotkov povprečne 
plače, so oproščene dohodnine. V 

božičnica odvisna od poslovne us-
pešnosti podjetja. 

Medtem ko se v podjetju BSH Hi-
šni aparati Nazarje delavci letos ve-
selijo visoke nagrade, je bilo pred 
dnevi v velenjskem Gorenju precej 

napeto. Delavci so namreč zaradi 
nejasnosti, ali letos božičnica sploh 
bo in v kakšni višini, za nekaj časa 
celo prekinili z delom. S tem so do-
segli hitrejši dogovor med upravo in 
sindikatom, da božičnica bo, in sicer 
v enaki višini kot lani. Še vedno pa 

poma, in sicer za 1,496 evra. Država 
splošno olajšavo za študentsko delo 
vrača na 100 odstotkov (sedaj 75 od-
stotkov) splošne olajšave. To pomeni 
višji neto prihodek za študente in di-
jake, ki delajo prek napotnice, drža-

va pa bo s tem prihodnje leto pobra-
la za okoli 1,4 milijona evrov manj do-
hodnine od študentov.

NORMIRANCEM NEKAJ 
ZAOSTRITEV

Noveli zakonov o dohodnini in o 
davku od dohodkov pravnih oseb 
prinašata spremembe normiranim 
espejem, ki so bili uvedeni z name-
nom administrativne poenostavi-
tve, vendar je zaradi tega prihajalo 
do zlorab v sistemu. Noveli prinaša-

ta določene varovalke, med drugim 
naj bi se po novem prihodki podjetij 
iste osebe ali njenih povezanih oseb 
seštevali. Poleg tega bo zavezanec, 
ki bo v dveh zaporednih letih prese-
gel skupno 300 tisoč evrov prihod-
ka, moral prestopiti iz sistema nor-
miranih espejev v navaden espe z 
obdavčitvijo po dejanskih prihod-
kih. Novo je tudi, da bo zgornja meja 
normiranih odhodkov lahko doseg-
la največ 40.000 evrov za popoldan-
ske espeje oziroma 80.000 evrov za 
običajne.

MANJ PROVIZIJE IN BREZ 
DAVČNIH BLAGAJN

V paketu davčnih zakonov je še 
predlog novele zakona o davčnem 
postopku, katere bistvena novost 
je možnost plačevanja brez provizi-
je pri upravnih in državnih organih.

Spremembe se obetajo tudi pri 
davčni obravnavi delavcev, ki jih 
slovensko podjetje napoti v tujino, 
in tistih, ki jih tuja podjetja napoti-
jo v Slovenijo. Privarčevali bodo tu-
di manjši zavezanci, ki bodo lahko 
še naprej uporabljali račune iz ve-
zane knjige, torej jim ne bo treba 
kupiti davčnih blagajn.

Tatiana Golob

letu 2018 pa bo pod določenimi po-
goji možno izplačati dodatek za us-
pešnost povsem neobdavčeno. 

Poslanci so namreč delež opro-
ščene dohodnine s 70 dvignili na 
100 odstotkov, kar pomeni, da bo za 
isti bruto izplačana nagrada še viš-
ja kot letos. Neto 13. plača naj bi ta-
ko bila v letu 2018 višja za okoli 170 
evrov. Ugodnejša obdavčitev nagra-
de za poslovno uspešnost pa kot 
doslej velja le za eno izplačilo letno. 

BOŽIČNICA ODVISNA OD 
USPEŠNOSTI PODJETJA

Podlago za izplačilo dodatka za 
poslovno uspešnost predstavlja 
ustrezen interni akt delodajalca ali 
kolektivna pogodba. Seveda pa je 

v Sloveniji izplačilo božičnice ni pra-
vilo, izplačuje jo namreč le okoli ene 
tretjine vseh podjetij.

SPREMEMBE TUDI PRI 
DODATNI SPLOŠNI OLAJŠAVI IN 

OLAJŠAVAH ZA ŠTUDENTE
Nova davčna zakonodaja prina-

ša tudi spremembe v sistemu izra-
čunavanja splošne olajšave. Spre-
membe se tičejo le zaslužkov, ki se 
seštevajo v dohodnino, torej nor-
mirani espeji ne pridejo v poštev, 
večina ostalih zaposlitev pa. 

Po novem se bo dodatna olajšava 
od meje 11.166,37 evra bruto dohod-
ka do meje 13.316,83 določala linear-
no. S tem se bo za vsak dodaten evro 
dohodka olajšava zniževala posto-

OBČINA REČICA

Varno in pravilno odlaganje 
živalskih odpadkov 

Občina Rečica ob Savinji je v so-
delovanju z javnim podjetjem Ko-
munala Mozirje in družbo KOTO za-
gotovila možnost odlaganja od-
padkov živalskega izvora, ki nasta-
nejo pri zakolu oziroma pri prede-
lavi živali za lastno domačo pora-
bo. Odpadke lahko rečiški občani 
brezplačno oddajo na lokaciji Zbir-
nega centra v Lokah pri Mozirju.

O težavah z živalskimi odpadki, ki 
jih po domačih kolinah ljudje odvr-
žejo ali zakopljejo v naravi, so župani 
zgornjesavinjskih občin razpravljali 
na svojih kolegijih. Tudi na občinskih 
svetih so se pojavljale pobude za re-
šitev te težave, saj tako odvrženi od-

padki niso higienski in predstavljajo 
potencialno nevarnost za širjenje bo-
lezni, poleg tega so jih prosto živeče 
živali razvlekle po okolici.

Na pobudo rečiškega župana 
Vinka Jeraja sta se zdaj Občina Re-
čica ob Savinji in JP Komunala Mo-
zirje s KOTO-m dogovorili za ome-
njeno rešitev. Občina je poskrbe-
la še za ustrezen keson za odla-
ganje. Za občane rečiške občine 
bo odlaganje brezplačno, stroške 
bo poravnala občina. Pri predaji ži-
valskih odpadkov se bo moral upo-
rabnik izkazati s plačano zadnjo 
položnico za ravnanje z odpadki. 

Marija Lebar
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KATASTROFA TUDI V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Orkanski veter in nalivi povzročili ogromno škodo 
V nedeljo in ponedeljek je po 

Sloveniji pustošil veter, kakršnega 
ljudje ne pomnijo. Meteorološka 
služba je napovedovala sunke s 
hitrostjo tudi do 120 km na uro. Ta-
ko silovit veter je v Zgornji Savinj-
ski in Zadrečki dolini napravil veli-
ko škode. Podiral je drevje in odkri-
val ostrešja, zaradi podrtega drev-
ja so bile zaprte številne ceste in 
s tem onemogočeni tudi nujni pre-

vozi bolnikov oziroma ponesrečen-
cev v zdravniško oskrbo. Številna 
območja so ostala brez električne 
energije, zaradi deževja in taljenja 
snega so narasle vode, izbruhnil je 
tudi požar.

PONEKOD AKTIVIRANI OBČINSKI 
ŠTABI CIVILNE ZAŠČITE

Po besedah poveljnika Gasil-
ske zveze Zgornje Savinjske doline 
Slavka Brica je bilo v ponedeljek 
pri odstranjevanju posledic viharja 
na delu 121 gasilcev z 18 gasilskimi 
vozili. Žal je pri intervenciji eden od 
gasilcev padel s strehe, zato so ga 
prepeljali k zdravniku. 

V večini občin so zaradi razmer 
na terenu v ponedeljek, 11. decem-
bra, in delno še v torek, aktivira-
li občinske štabe civilne zašči-
te. Tega niso storili le v rečiški in 
mozirski občini. Kot je dejal mo-
zirski župan Ivan Suhoveršnik, je 
bilo pri njih le nekaj manjših in-
tervencij. Prav tako je povedal po-
veljnik štaba CZ Rečica ob Savinji 
Ciril Turk, da potreb občanov po 
pomoči ni bilo toliko, da bi bil sklic 
potreben. Zaradi podrtih dreves 
imajo kar nekaj škode kinologi v 
Varpoljah. 

PONEKOD TUDI POŽARI 
Turk je dodal, da so gasilci mo-

rali posredovati pri požaru. V po-
nedeljek, malo čez polnoč je za-
gorelo v stanovanjski hiši v Dol-
-Suhi, pri čemer je zgorelo okoli 70 
kvadratnih metrov ostrešja. Posre-
dovali so operativni člani rečiških 
in sosednjih prostovoljnih gasil-
skih društev ter preprečili še več-
jo škodo. 

Sodelovanje nekaterih gasilskih 
društev pri intervenciji so prepre-
čile neprevozne ceste. O manjših 
požarih pa so poročali tudi iz občin 
Gornji Grad in Nazarje. 

V PONEDELJEK NI BILO 
POUKA

Na gornjegrajski osnovni šoli 
so v ponedeljek odpovedali po-
uk, saj ni bilo elektrike in tudi 
ni bilo mogoče zagotoviti varnih 
prevozov otrok v šolo, je povedal 
župan Stanko Ogradi. V torek ni 
bilo pouka v podružnici Nova Šti-
fta, kjer je veter odkril streho in 

so imeli ti učenci pouk na matič-
ni šoli. Občina je s štabom civilne 
zaščite že v torek pripravila prvi 
seznam škod, ki jih je povzročilo 
nevihtno vreme. Po prvem ogle-
du so navedli, da je poškodova-
nih okoli 120 km lokalnih in goz-
dnih cest in okoli 250 objektov, 
od tega 30 huje. Zaprta sta bila 
tudi šola in vrtec v Solčavi. Raz-
dejanje v tej občini in v občini 
Luče je ogromno.

PRETRGANI ELEKTRIČNI VODI IN 
NARASLI VODOTOKI

Vetrolomi in drevje, ki je padlo 
na ceste in na električne vode, so 
povzročili izpade električne ener-
gije na območju posameznih sku-
pin naselij po celi dolini. Tako je bi-
lo tudi v Solčavi in v Lučah, kjer sta 
ostali brez toka tudi obe občinski 
stavbi. 

V zgornjem koncu doline je v to-
rek pretila še možnost poplav. Za-
radi nedavne precejšnje količine 

Med Solčavo in Lučami je bila cesta v torek zaprta tudi zaradi 
poplavljanja visoko narasle Savinje. (Foto: Katja Naraločnik)

Zaradi podrtih dreves imajo kar nekaj škode tudi v zgornjesavinjskem 
kinološkem društvu v Varpoljah. (Foto: Marija Šukalo)

Viharni veter s sunki do 120 km na uro je razkrival strehe po dolini. 
(Fotodokumentacija Občine Gornji Grad)

novozapadlega snega, ki se je ob 
temperaturnem preskoku začel to-
piti, in zaradi obilice dežja so nara-
sli vsi vodotoki, ki so s seboj odna-
šali večje količine naplavin in po-
lomljenega vejevja. 

ODKRITIM HIŠAM PRETILO 
PRIHAJAJOČE DEŽEVJE 

Najbolj množično so od povsod 
poročali o objektih, s katerih je si-
lovit veter odnašal strešno kriti-
no. Poleg stanovanjskih hiš so bi-
li poškodovani tako gospodarski 
kot sakralni in javni objekti, priza-
nešeno ni bilo niti večstanovanj-
skim zgradbam. V občini Ljubno 
je odkrilo okoli 40 objektov. Pre-
cejšnjo škodo je veter povzročil v 
zgornjesavinjskih gozdovih in tudi 
na smučišču na Golteh. 

POLEG GASILCEV NA POMOČ 
PRISKOČILI TUDI DRUGI

Kot pravijo občani, gre zahvala 
gasilcem, ki so za pomoč ljudem 
v stiski namenili svoj prosti čas in 
v to vložili veliko truda. Zahvalo za-
služijo tudi člani civilne zaščite in 
tisti, ki so v teh viharnih urah na te-
renu ter na voljo ljudem po službe-
ni dolžnosti. To so med drugim re-
ševalci nujne medicinske pomo-
či, policija, delavci Elektra Celje, 
vzdrževalci cest in še marsikdo, ki 
ga morda nismo omenili. 

O posledicah ujme bomo še po-
ročali v prihodnjih številkah, saj 
zaradi prekinjenih komunikacij ni 
bilo možno pridobiti vseh informa-
cij. Več na straneh 26 in 27.

Marija Lebar
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OBČINSKI SVET LJUBNO

Sprememba točke za obračun 
nadomestila za stavbno zemljišče

Občine morajo morebitne spre-
membe točke za obračun nadome-
stila za uporabo stavnega zemljiš-
ča (NUSZ) obravnavati in potrditi 
pred pričetkom koledarskega leta, 
v katerem bodo te spremembe na-
stopile. Tako je župan občine Ljub-
no Franjo Naraločnik točko s to 
vsebino uvrstil na dnevni red no-
vembrske seje občinskega sveta.

V obrazložitvi predloga je bi-
lo povedano, da je bila povpreč-

na 12-mesečna rast cen, s katero 
se lahko usklajuje izračun točke za 
NUSZ, v oktobru 2017 1,3-odstotna. 
Vrednost točke za izračun nado-
mestila je v letošnjem letu znaša-
la 0,001566 evra. Predlagana vred-
nost točke za izračun nadomestila 
za uporabo stavbnega zemljišča za 
leto 2018 je bila 0,001586 evra. Ob-
činski svet je povišanje točke po-
trdil. 

Marija Lebar

OBČINSKI SVET SOLČAVA

Frekvence odvoza odpadkov po 
novem tudi v občini Solčava

Ena izmed petih občin v Zgor-
nji Savinjski dolini, kjer je pogod-
beni izvajalec zbiranja in odvaža-
nja komunalnih odpadkov podje-
tje PUP Saubermacher, je tudi ob-
čina Solčava. Na zadnji seji občin-
skega sveta so tako med drugim 
obravnavali poslovni načrt ravna-
nja z omenjenimi odpadki v pri-
hodnjem letu in novosti na tem po-
dročju, ki jih je predstavil direktor 
Janez Herodež.

URNIK BO OBJAVLJEN NA 
POLOŽNICAH 

Herodež je pojasnil, da cene os-
tajajo nespremenjene, spreminja pa 
se frekvenca odvoza mešanih ko-
munalnih odpadkov in mešane em-
balaže, oboje bodo v letu 2018 pobi-
rali na vsake tri tedne. Čeprav loče-
nost odpadkov narašča in je na za-
dovoljivi ravni, želijo v podjetju s ta-
ko naravnanim urnikom še spodbu-
diti pravilno ločevanje, hkrati pa s 

pobiranjem na tri tedne optimizira-
ti stroške prevozov. Urniki odvozov 
za leto 2018 bodo objavljeni na po-
ložnicah v mesecu decembru 2017 
in na internetnih straneh podjetja 
PUP-Saubermacher pod Urniki.

ODVOZ NEVARNIH ODPADKOV V 
SEPTEMBRU 2018 

Občina Solčava je pred nekaj le-
ti v Medici uredila večje ograjeno 
zbirno mesto za komunalne od-
padke. Tukaj stoji tudi zabojnik za 
odpadne tekstilne izdelke in čevlje. 
Prav tako je na tem mestu na vo-
ljo zabojnik za odpadno elektron-
sko in električno opremo. Za od-
voz kosovnih odpadkov se je pot-
rebno obrniti neposredno na PUP 
Saubermacher. Mobilno zbiralni-
co za nevarne odpadke pa bodo v 
Solčavi v prihodnjem letu postavi-
li na parkirišču pri Rinki, in sicer 4. 
septembra.

Marija Lebar

OBČINA MOZIRJE

Svetniki obravnavali proračun za prihodnje leto, glavna 
polemika je bila gradnja knjižnice

Župan Ivan Suhoveršnik (levo) in direktor občinske uprave mag. Ivo 
Glušič sta občinskemu svetu predstavila proračun za leto 2018. 

Na zadnji seji občinskega sve-
ta so mozirski svetniki obravna-
vali proračun za prihodnje leto, ki 
sta jim ga predstavila župan Ivan 
Suhoveršnik in direktor občinske 
uprave mag. Ivo Glušič. V njem 
je eden glavnih projektov grad-
nja nove knjižnice, ki prinaša veli-
ko stroškov. 

Zaradi premajhnega števila pri-
sotnih svetnikov se je druga obrav-
nava statuta in poslovnika občine 
prestavila na naslednjo sejo. Sve-
tniki pa so soglašali z medletnim 
kreditom za Zgornjesavinjski zdra-
vstveni dom Nazarje v vrednosti 
150 tisoč evrov, pri katerem bo de-
lež občine 36 tisoč evrov ter zavr-
nili gradnjo parkirišča nad kultur-
nim domom, saj ni mogoče zago-
toviti gradbenega dovoljenja.

PRORAČUN ZA PRIHODNJE LETO 
VIŠJI KOT V PRETEKLOSTI

Župan Suhoveršnik je svetni-
kom predstavil proračun za leto 
2018, po katerem bi občina dobi-
la dobrih 3,4 milijona evrov, kar je 
dobrih 200 tisoč več kot v veljav-
nem proračunu. Največji del pri-
hodkov bo prišel s strani države, 
župan pa se nadeja prihodkov s 
strani komunalnega prispevka, saj 
se za gradnjo v Mozirju zanimata 
trgovska centra Jager in Spar. 

Kar se tiče odhodkov, se jih ob-
čina nadeja za dobrih 3,3 milijo-
na evrov. Glavna želja je nakup 
prostorov nad trgovino Merca-
tor, kamor bi se selila knjižnica, v 
zdajšnjih prostorih knjižnice pa bi 
se uredili prostori za Godbo Zgor-
nje Savinjske doline in muzejsko 

zbirko Mozirje in Mozirjani. V pro-
računu je med večjimi projekti na-
vedena še gradnja Turistično infor-
macijskega centra (TIC) v vrednos-
ti 150 tisoč evrov ter vzdrževanje, 
rekonstrukcija in gradnja nekate-
rih cest, mostov in parkirišč. 

GRADNJA NOVE KNJIŽNICE 
PRINAŠA VELIKO STROŠKOV
Kar se gradnje nove knjižnice ti-

če, bi se v letu 2018 odkupili pro-
stori in pripravila projektna do-
kumentacija v vrednosti 115 tisoč 
evrov. V naslednjih letih bi se na-
menilo še dobrega pol milijona za 
gradbena dela in energijsko sana-
cijo ter dobrih 350 tisoč evrov za 
opremljanje. Od tega bi občina iz 
lastnih sredstev morala zagotoviti 
dobrih 400 tisoč evrov, ostali del bi 

se pokril s strani donacij in ministr-
stva za kulturo. 

Predsednica nadzornega odbo-
ra Milena Benetek je opozorila, da 
donacijska sredstva niso stoodsto-
tno zagotovljena, zato je potreb-
no tehtno premisliti glede projek-
ta nove knjižnice. Svetnik Jožef Je-
len je dejal, da je potrebno investi-
cije pokriti s strani prihodkov, za-
to je potrebno razmisliti, ali se v ta 
projekt podati že prihodnje leto ali 
kasneje. Tudi Jože Kumer je pripo-
mnil, da bi morali pripraviti finanč-
ne načrte, kjer bi knjižnico obrav-
navali posebej. Po obširni razpravi 
je občinski svet sprejel, da se prip-
ravi samo projektna dokumentaci-
ja, projekt pa se prične izvajati, če 
bodo zagotovljena sredstva.

Tekst in foto: Primož Vajdl
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OBČINA LUČE 

Projekt prenove cestnih odsekov v Podvolovljeku je zaključen 

Polaganje asfalta na cesti Zgornji 
Podpečnik (Fotodokumentacija Občine Luče) 

Občina Luče je v preteklih mesecih financira-
la prenovo in asfaltno podlago na številnih od-
sekih lokalnih cest in javnih poti. Največ novega 
asfalta je bilo položenega v naselju Podovolov-
ljek, nekaj pa tudi v Podveži in Raduhi. Skupno 
je bilo z novo asfaltno prevleko opremljenih ne-
kaj čez štiri kilometre cest.

ZA TOKRATNI PROJEKT 
220 TISOČAKOV 

Najdaljši odsek asfalta je bil položen na ka-
tegorizirani javni poti Cesar-Poljanšek, in sicer 
v dolžini 565 metrov. Z več kot pol kilometra as-
faltne prevleke sta bila na novo opremljena še 
dva odseka cest, ostali pa v krajših razdaljah. 

Skupno je bilo položenega okoli 12.000 m2 as-
falta in 2.200 m mulde. Direktor občinske uprave 
Klavdij Strmčnik je povedal: »Polagali smo eno-
slojni asfalt v debelini 6 cm. Izvajalec za pod-
lago je bilo podjetje Brlec d. o. o. Strošek za iz-
vedbo podlage je znašal skupaj z davkom nekaj 
manj kot 98 tisoč evrov. Izvajalec za asfalt je bila 
družba Asfalting d. o. o. Za asfaltiranje je šlo ma-
lo manj kot 122 tisoč evrov z DDV.«

Skupna investicija je bila tako okrog 220 tisoč 

evrov. Prioritete, po katerih posodabljajo cestno 
infrastrukturo, v občini Luče na začetku vsakega 
proračunskega leta na podlagi dejanskih potreb 

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI 

Imenovali skupino za reševanje 
problematike Podhoma 

Na minuli seji rečiškega občinskega sveta 
je potekala razprava o reševanju problematike 
glede pokrivanja stroškov zapiranja odlagališča 
Podhom in posledične tožbe, ki jo je vložila Ob-
čina Gornji Grad. V tej luči je občinski svet Re-
čica ob Savinji skladno s predlogom skupnega 
sestanka vpletenih občin tokrat imenoval sku-
pino svetnikov, ki bodo sodelovali pri reševanju 
problematike. V skupino so bili imenovani po-
džupan Drago Poličnik in svetnika Franc Bastl 
ter Ivan Kramer.

PREDLAGAN IZVENSODNI SPORAZUM
Občina Gornji Grad toži rečiško in mozirsko 

občino za plačilo stroškov v zvezi z zaprtjem od-
lagališča Podhom. Tožbo sta občini prejeli ko-
nec aprila 2017 in njeno vsebino prerekata. Na 
obravnavi na sodišču je bilo predlagano, da ob-
čine do januarja 2018 poskušajo doseči izven-
sodni sporazum, zaradi česar so se župani in 
odvetnika, ki občine zastopata, sestali v začet-
ku novembra. Na pogovorih je bil podan pred-
log, da v nadaljevanju v zvezi z ugotavljanjem 

morebitne obveznosti občin Rečica ob Savi-
nji in Mozirje ter višine oziroma deleža stroškov 
pri pogovorih sodelujejo tudi predstavniki ob-
činskih svetov obeh imenovanih občin, zato je 
župan Vinko Jeraj predlagal imenovanje rečiš-
ke skupine predstavnikov, kar je občinski svet z 
ustreznim sklepom potrdil. 

NA CESTI IN MOSTU POVZROČENA ŠKODA 
Župan Jeraj je v uvodu k točki opozoril na dej-

stvo, ki je bilo sicer na rečiškem občinskem sve-
tu že večkrat predstavljeno. Zaradi težkega to-
vornega prometa na omenjeno odlagališče, ki je 
potekal po rečiški občinski cesti, sta bila ta ces-
ta in most, ki vodi preko Savinje, uničena. Stro-
ške prenove in vzdrževanja prometnice, ki jo je 
bilo potrebno urediti, pa je nosila Občina Reči-
ca ob Savinji. 

Sodišče bo zaprošeno za odlog razprave do 
konca januarja. Do takrat naj Komunala Gornji 
Grad pridobi podatke o količinah in predvidenih 
stroških monitoringa.

Marija Lebar

OBČINSKI SVET SOLČAVA 

Med prihodki tudi 
komunalna taksa 

V občini Solčava že nekaj let pripravljajo ob-
činske proračune za dveletno obdobje. Proraču-
ne v skladu z realizacijo med letom usklajujejo 
z rebalansi. Tudi letos so svetniki na novembrski 
seji v prvem branju obravnavali proračuna za le-
ti 2018 in 2019. Splošne smernice in posamezne 
postavke proračunov je predstavila županja Ka-
tarina Prelesnik. Proračun za leto 2018 je urav-
notežen in težak okoli 1.457.000 evrov.

DODATNI ODHODKI ZARADI LOKALNIH 
VOLITEV 

Županja je pojasnila, da je pri pripravi prora-
čuna za leto 2018 upoštevana povprečnina 551 
evrov, za leto 2019 pa 559 evrov. V splošnem de-
lu proračuna je predstavila prihodke po posa-
meznih kontih, kjer je med drugim predviden 
prihodek od komunalne takse oziroma vstopni-
ne v Krajinski park Logarska dolina v višini 120 
tisoč evrov. 

Med odhodki za leto 2018 je Prelesnikova iz-
postavila povečanje oziroma dodatne odhod-
ke zaradi lokalnih volitev, notranjih nadzorov 
nadzornega odbora in polne zaposlitve župa-
nje, ki je do letošnjega oktobra svojo funkcijo 
opravljala nepoklicno. Precejšen del sredstev 
je namenjen investicijski dejavnosti občine v 
prihodnjem letu, odplačali bodo tudi dobršen 
del kredita. 

O PRORAČUNU SEDAJ ODBORI
Predloga proračuna sta usklajena in vključu-

jeta najnujnejše zadeve, ki se morajo urediti v 
teku naslednjih dveh let. Tako je povedala župa-
nja in dodala, da si želi, da bi lahko pričeli s pri-
pravo dokumentacije za izgradnjo telovadnice.

Na oba predloga občinskega financiranja 
svetniki niso imeli pripomb in so ju v predlaga-
ni obliki potrdili v prvi obravnavi. Proračuna sta 
sedaj v javni obravnavi, v času do prihodnje seje 
občinskega sveta se bodo sestali odbori, ki bo-
do podali morebitne pripombe in predloge. 

Marija Lebar

ter tudi vlog občanov pripravi odbor za varstvo 
okolja, gospodarsko javno infrastrukturo in go-
spodarske javne službe. Predloge odbora nato 
obravnava in potrjuje občinski svet. 

Marija Lebar
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OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Dražji vrtec in sprememba pri najemu počitniške hišice v Čatežu

Ravnateljica OŠ Gornji Grad Blanka Nerad (levo) in računovodkinja 
Katka Pečnik sta obrazložili razloge za povišanje cen vrtca. 

Na zadnji seji gornjegrajske-
ga občinskega sveta v tem letu 
so svetniki sprejeli številne skle-
pe. V drugem branju sta bila brez 
pripomb sprejeta proračun občine 
za prihodnje leto in drugi rebalans 
letošnjega proračuna. Prav tako so 
potrdili odlok o nadomestilu stav-
bnih zemljišč v občini. Sprejeli so 
povišanje cen vrtca in pravilnik o 
počitniški dejavnosti občine.

VIŠJI STROŠKI DELA
Osnovna šola je pripravila pred-

log za povišanje cen storitev v gor-
njegrajskem in bočkem vrtcu. Raz-
log za dvig cen je sprostitev nap-
redovanj, kar je vplivalo na pove-
čanje stroškov dela. Zadnja spre-
memba cene je bila v letu 2013, ko 
se je le-ta celo znižala. S trenutno 
ceno v vrtcu stroškov ne pokriva-
jo več, zato so pripravili dve razli-
čici nove cene. Prva, nekoliko višja, 
bi zagotavljala, da je tudi jeseni ne 
bi bilo treba spreminjati, druga va-

rianta je bila nekoliko nižja cena, ki 
pa bi se z jesenjo najverjetneje po-
novno spremenila.

POVIŠANJE ZA 11 IN 5,7 
ODSTOTKA

Tako odbor za gospodarstvo kot 
svetniki so se odločili za drugo va-
rianto in jo potrdili. Za prvo staro-
stno obdobje bo cena tako višja za 

dobrih enajst odstotkov, za drugo 
nekaj manj kot šest. Starši v pov-
prečju plačujejo 25 odstotkov eko-
nomske cene, drugo pokriva obči-
na. Nove cene programov bodo za-
čele veljati z januarjem.

ENAKI POGOJI ZA VSE 
NAJEMNIKE

Občina ima v kampu Term Ča-

tež počitniško hišico. S sprejemom 
pravilnika o počitniški dejavnosti 
občine so želeli natančno določiti 
pravila uporabe hišice, ki jo odda-
jajo na podlagi vrstnega reda pris-
pelih prijav občanom in drugim in-
teresentom. Da bi bilo stanje ob 
prihodu za vse dopustnike enako, 
so za čiščenje hišice najeli čistilko, 
ki bo prostore za vsakim najemni-
kom očistila. Prav tako bo prever-
jala inventar in sporočala morebi-
tne želje in pripombe najemnikov 
lastnikom. Hišico so v zadnjem ča-
su prenovili. 

Odslej bo moral vsak intere-
sent ob rezervaciji poravnati dvaj-
set odstotkov vrednosti računa, 
pred odhodom pa preostali znesek 
in čiščenje hišice. Domače živali v 
hišici ne bodo dovoljene, prav tako 
je prepovedano kajenje. Na podla-
gi sprejetega pravilnika bodo prip-
ravili še navodila za letovanje v po-
čitniškem objektu.

Tekst in foto: Štefka Sem

UREJANJE JAVNE RAZSVETLJAVE V OBČINI NAZARJE 

Za delo in orodje poprijeli tudi krajani 

Svoje zadovoljstvo zaradi novih luči so krajani Šutne izrazili tudi 
tako, da so priskočili na pomoč pri urejanju zemljišča po vkopu 

napeljave. (Foto: Marija Lebar) 

V različnih krajih v občini Na-
zarje v teh dneh poteka urejanje 
oziroma nameščanje nove javne 
razsvetljave. Dela skupaj s podiz-
vajalci zemeljskih del izvaja občin-
ski pogodbeni vzdrževalec javne 
razsvetljave, to je podjetje Elektro 
Ugovšek. Ocenjena vrednost pro-
jekta je okoli 18 tisoč evrov.

ZEMELJSKA DELA V ŠMARTNEM 
ZAKLJUČENA 

V zaselku Šutna v Šmartnem ob 
Dreti se bo namestila nova svetil-
ka pri ekološkem otoku. Ob cesti 
na tem območju, kjer doslej ni bi-
lo razsvetljave, bodo postavljene 
tri nove svetilke. Vse omenjene lu-
či bodo izvedene v skladu z ured-
bo o svetlobnem onesnaževanju in 
nameščene na nizkih kandelabrih. 
Svetilko, ki je edina že doslej osvet-
ljevala območje, bodo prenovili in 
namestili na drug nosilec. Vkop 
potrebne električne napeljave je 

bil končan prejšnji teden, ko so k 
delu pristopili tudi tamkajšnji pre-
bivalci in pomagali pospraviti in po 
zaključku del urediti okolico. 

NOVA OSVETLITEV TOMINŠKOVE 
IN GRADU 

Na ploščadi gradu Vrbovec v 
Nazarjah bosta nameščena dva re-

flektorja, ob poti, ki vodi na to plo-
ščad, bodo vgradili dve do tri nove 
luči. Tako bo grajska ploščad var-
no dostopna tudi v temnem delu 
dneva. 

Ta teden so začeli izvaja-
ti zemeljska dela za namestitev 
razsvetljave v Tominškovi ulici. Pri 
tem bodo v največji možni me-

ri uporabili cevi, ki so v zemlji za 
ta namen položene že od takrat, 
ko so tukaj napeljevali toplovod. 
Doslej neosvetljeno območje bodo 
po zaključku del osvetljevale tri no-
ve sodobne svetilke na nizkih kan-
delabrih.

POSODOBITEV IN RAZŠIRITEV 
RAZSVETLJAVE V VOLOGU 

Po besedah Sama Begiča, di-
rektorja nazarske občinske upra-
ve, ob javni poti Volog-Mali Rovt 
Elektro Celje že nekaj časa načr-
tuje nadomeščanje zračnega ele-
ktro voda s zemeljskim kablom, 
ker so leseni stebri pri določe-
nih hišah – predvsem v gozdu – 
dotrajani. »Takrat bomo v sklopu 
kopanja dodali v zemljo kabelske 
vode. Ob tem bomo tri obstoje-
če luči zamenjali s sodobnimi na 
nizkih stebrih in dodali eno novo 
svetilko.«

Marija Lebar
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POPRAVEK INFORMACIJE
V 49. št. Savinjskih novic je bi-

la v sklopu članka z naslovom Pod-
jetnikom predstavljeni načini za iz-
boljšanje poslovanja in nove obve-
ze na strani 7 objavljena informa-
cija v zvezi z vpisom v Register de-
janskih lastnikov, ki pa ne povzema 
pravilno zakonskih določil. Pravilna 
informacija se glasi: »Vpisati se mo-
rajo gospodarske družbe (razen iz-
jem), zadruge, poslovni subjekti, ki 
nimajo deležev (društva, ustano-

ve, politične stranke, sindikati, ver-
ske skupnosti ipd.) in tuji skladi, tu-
je ustanove. Izjeme so samostojni 
podjetniki, posamezniki, ki samos-
tojno opravljajo dejavnost, enoo-
sebne družbe z omejeno odgovor-
nostjo (če je družbenik in zastopnik 
ena oseba) in neposredni ter posre-
dni proračunski uporabniki, katerim 
ni potrebno vpisati podatkov o de-
janskem lastniku v register.«

Primož Vajdl

RAZVOJNA AGENCIJA SAVINJSKE REGIJE 

Podpisali dogovor o regijskem razvoju 

Dogovor o razvoju Savinjske regije sta podpisala minister za 
gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek (levo) ter 

predsednik Razvojnega sveta Savinjske regije mag. Branko Kidrič.

V Rogaški Slatini je bil 30. no-
vembra podpisan dogovor za ra-
zvoj Savinjske regije. Na podla-
gi prvega povabila sta sporazum 
podpisala minister za gospodar-
ski razvoj in tehnologijo Zdrav-
ko Počivalšek in predsednik Ra-
zvojnega sveta Savinjske regije 
in župan Rogaške Slatine mag. 
Branko Kidrič. Podpisan doku-
ment zajema projekta Vonarsko 
jezero, prva faza, in Regijska šti-
pendijska shema Savinjske regi-
je 2017-2022.

ZA DOGOVOR NAMENJENIH STO 
MILIJONOV EVROV

Po besedah ministra Počivalška 
bo država namenila sto milijonov 
evrov za vse slovenske projekte, ki 
so vključeni v sporazum. Teh je 29 
v devetih regijah. V Savinjski regi-
ji bosta to projekta Vonarsko jeze-
ro v vrednosti 3,9 milijona evrov in 

štipendijska shema, kamor bo na-
menjenih 2,9 milijona evrov. 

PROJEKT REGIJSKA 
ŠTIPENDIJSKA SHEMA 

SAVINJSKE REGIJE
Štipendijski projekt je predsta-

vil Janez Jazbec iz Razvojne agen-

cije Savinjske regije. Ta projekt je 
namenjen usklajevanju kadrovskih 
potreb na trgu dela v regiji, s ka-
terim se podjetjem omogoča so-
financiranje kadrovskih štipendij 
za dijake in študente. Projekt se je 
že uspešno izvajal v preteklem ob-
dobju. Njihova želja je, da zagoto-

vijo vrnitev usposobljenega kadra 
v regijo, ki bo zagotovil potrebe go-
spodarstva, in med sabo poveže-
jo izobraževalne sisteme z gospo-
darskimi subjekti.

PROJEKT VONARSKO 
JEZERO

Projekt Vonarsko jezero, 1. fa-
za, bo imel dvojen učinek na ra-
zvoj območja, poleg zmanjšanja 
poplavne ogroženosti na porečju 
Sotle, bo razvoj območja omogočil 
tudi vnovično stalno ojezeritev Vo-
narskega jezera. Gre za skupni pro-
jekt slovenske in hrvaške vlade, saj 
se jezero razprostira čez obe drža-
vi. Po besedah župana občine Pod-
četrtek Petra Misje je njihova želja, 
da bo jezero nekoč namenjeno tu-
di kopalcem, kar bi povečalo števi-
lo nočitev v njihovi občini na dob-
rih 700.000 na letni ravni. 

Tekst in foto: Primož Vajdl

NA GOLTEH ZIMA NAVRGLA OBILICO SNEGA 

Zimsko sezono pričeli z veliko vnemo vseh zaposlenih
Na vse bolj priljubljen smučar-

ski center na Golteh so prvič pova-
bili predstavniki družbe Sicom In-
vest. V tem zimsko-letnem turistič-
nem centru so povsem prenovili ka-
drovsko ekipo. Predstavili so načrte, 
ki bi naj privabili še več smučarjev 
in ljubiteljev veselja na snegu. 

V soboto in nedeljo so ponudi-
li enotno ceno za gondolski pre-
voz in koriščenje vseh smučar-

skih naprav, dobro mero zabave z 
glasbo ter obetavno kulinariko. Da 
bi kar največ obiskovalcev v obeh 
dneh preizkusilo svežo, okrog me-
tra debelo snežno odejo, se ni v ce-
loti posrečilo, saj vremenske raz-
mere, predvsem zaradi ostrega ve-
tra, niso bile dovolj vabljive. Po be-
sedah Kristine Suhadolnik, ki je 
zadolžena za marketing in infor-
miranje javnosti, bo ob obetavnih 

razmerah še dovolj priložnosti za 
smučarske radosti, saj se tudi ko-
ledarska zima šele dobro pričenja.

ŠTEVILNE PRIREDITVE
»Sezono obratovanja smo v ome-

jenem obsegu začeli že 2. decem-
bra, ko smo postopno začeli obra-
tovati na vseh žičnicah, razen Roč-
ke, ki smo jo pognali minulo nedeljo. 
Na utrjeno podlago umetnega kom-
paktnega snega je zapadla debela 
snežna odeja, ki bi naj vzdržala tudi 
morebitne blažje odjuge. 

Za obiskovalce v tem vikendu 
smo se dobro pripravili tudi s kuli-
nariko, saj je naš novi, prvi kuhar To-
maž Pečnik z ekipo pripravil odlič-
no ponudbo kulinarike, ansambel 
Golavšek in skupina Golte pa dob-
ro glasbeno zabavo. Vzdušje v ko-
lektivu, ki od pozne jeseni upravlja 
hotel in žičniške naprave, je zelo op-
timistično, kaj več o načrtih pa bo 
te dni povedanega s strani lastnika 
in vodstva družbe Golte,« nam je ob 
srečanju povedala Suhadolnikova.

Jože Miklavc

Na Golteh se je smučarska sezona te zime pričela v velikem 
pričakovanju novega snega. (Foto: Jože Miklavc) 
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SKRIVNOSTI IZDELAVE KVALITETNEGA ŽELODCA

Kako klima in vreme vplivajo na kvaliteto specialitete

Alojz Pungartnik iz Luč, upokojeni poklicni mesar, je prikazal 
pravilno čiščenje in razkosavanje svinjskega stegna. 

(Foto: Marija Šukalo) 

Združenje izdelovalcev zgornje-
savinjskega želodca je za vse iz-
delovalce naše doline pripravilo 
praktično delavnico izdelovanja te 
suhomesnate specialitete. Sreča-
nje pod naslovom Skrivnosti izde-
lave kvalitetnega želodca je bilo v 
Medgen borzi na Rečici ob Savinji. 
Delavnico je vodil Alojz Pungartnik 
iz Luč. Upokojeni poklicni mesar je 
letos prejel zlato priznanje za naj-
boljši želodec. 

PRAKTIČNI PRIKAZ
V prvem delu je na praktičnem 

primeru prikazal pravilno čiščenje 
in razkosavanje svinjskega stegna 
ter razsoljevanje mesa in pripra-
vo za izdelavo nadeva. Udeležen-

ci so si izmenjali izkušnje o mletju 
in mešanju nadeva, pripravi slani-
ne, dodatkov, pripravi in polnjenju 
ovitkov, oblikovanju izdelka, odce-
janju, obtežbi, sušenju in zorenju 
ter njegovi hrambi.

SPREMLJALI BODO TRI IZDELKE
Po besedah predsednika zdru-

ženja Rudija Krsnika bodo sedaj 
spremljali, kako klima vpliva na su-
šenje in zorenje. Tri izdelke, ki jim je 
skupno klanje, mešanje in pripra-
va ter izdelava, bodo sušili in zo-
rili na različnih krajih doline. Tako 
bodo lahko ugotovili, kako klima in 
vreme vplivata na kvaliteto speci-
alitete. 

Marija Šukalo

ZAVOD ZA INVALIDSKO IN POKOJNINSKO ZAVAROVANJE SLOVENIJE (ZPIZ)

Upokojenci Glina še lahko uveljavljajo pravico do višje 
pokojninske osnove 

Tadeja Dremel: »Upokojenci, ki so 
sodelovali v notranjem odkupu, lahko še 

vedno vložijo zahtevek za ponovno odmero 
pokojnine.« (Foto: Marija Lebar) 

Upokojenci, ki so z delom svojih plač sode-
lovali pri notranjem odkupu podjetij, lahko še 
vedno uveljavljajo pravico, da se jim ta del plač 
všteje v pokojninsko osnovo pri izračunu po-
kojnine. Med takimi so tudi nekdanji zaposleni 
v nazarskem Glinu. O upravičenosti in vlaganju 
zahtevkov za revizijo se lahko pozanimajo na 
velenjski izpostavi ZPIZ.

DEL PLAČ NI BIL VŠTET V OSNOVO 
Na naša vprašanja o omenjeni vsebini nam 

je odgovorila vodja velenjske izpostave Tadeja 
Dremel: »Konec marca 2015 je Ustavno sodiš-
če RS izdalo odločbo, na podlagi katere je mo-
ral zavod v roku 60 dni po objavi te odločbe po-
novno odmeriti pokojnino tistim, za katere je v 
postopkih revizije že ugotovil, da so bile delni-
ce za notranji odkup vplačane z delom plače, ki 
se všteva v pokojninsko osnovo, pa ta del pla-
če v osnovo ni bil vštet. Takrat je za te užival-
ce zavod odmerjal pokojnine po uradni dolžnos-
ti, upokojencem ni bilo potrebno vlagati zahtev-
kov. Na območju izpostave Velenje je bilo takšno 
podjetje na primer Gorenje.«

ZA REVIZIJO JE BIL DOLOČEN 60-DNEVNI ROK 
Ostali zavarovanci oziroma uživalci pokojnine 

so lahko zahtevali revizijo podatkov o plačah za 
obdobje, v katerem so bile vplačane delnice za 

notranji odkup ter ponovno odmero pokojnine v 
roku 60 dni od objave te odločbe, to je do vključ-
no 29. junija 2015. Zavod je za zavarovance od 
ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo 
oziroma centralne evidence o postopku lastni-
njenja podjetij pridobil podatke o plačah, s ka-
terimi so zavarovanci sodelovali pri lastninskem 
preoblikovanju podjetja, pri katerem so bili za-
posleni, z notranjim odkupom delnic. 

Upokojenci, ki so zamudili ta 60-dnevni rok 
in so sodelovali pri lastninskem preoblikovanju 

podjetja na omenjeni način v letih 1990 do 1992, 
lahko še vedno vlagajo zahtevke za ponovno od-
mero pokojnine z upoštevanjem teh delov plač, in 
sicer po 183. čl. ZPIZ-2, po katerem se lahko razve-
ljavi ali spremeni dokončna odločba zavoda. 

Vendar je tu potrebno poudariti, da se lahko 
ponovna odmera opravi le tistim, pri katerih še 
ni poteklo 10 let od vročitve dokončne odločbe o 
priznanju in odmeri pokojnine. Pokojnina se na 
tej podlagi izplača od prvega dne naslednjega 
meseca po dani zahtevi. Upokojenec lahko vloži 
pisni zahtevek na ZPIZ oziroma pridobi informa-
cije na katerikoli enoti oziroma izpostavi ZPIZ.

NEKATERIM UPOKOJENCEM SO PODATKI ŽE 
VŠTETI V OSNOVO

Zavod ni bil dolžan po uradni dolžnosti ob-
veščati morebitnih upravičencev. Tu je šlo za 
osebne podatke. Udeležba pri notranjem od-
kupu je bila prostovoljna odločitev in v nekate-
rih primerih vsi zaposleni v enem podjetju ni-
so sodelovali pri notranjem odkupu, je razloži-
la Dremlova.

Vsem osebam, ki so se upokojile po 1. juliju 
2015, so se podatki že upoštevali pri odmeri po-
kojnine. Enako velja za vse bodoče upokojence, 
tudi njim se bodo podatki upoštevali pri odme-
ri pokojnine, tako da jim ni potrebno nič storiti. 

Marija Lebar
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PODELITEV PRIZNANJ ČEBELAM PRIJAZNA OBČINA NA BRDU PRI LUKOVICI

Prijaznost do čebel pripomoglo k tretjemu mestu Občine Mozirje

Priznanje sta iz rok predstavnika komisije Tomaža Marolta in predsednika slovenske 
čebelarske zveze Boštjana Noča (levo) sprejela župan Ivan Suhoveršnik in predsednik 

Čebelarske družine Janeza Goličnika Mozirje Ivan Čopar (desno).

Na Brdu pri Lukovici se je v petek, 1. decem-
bra, s podelitvijo priznanj »čebelam prijazna ob-
čina« zaključil natečaj Čebelarske zveze Slove-
nije in Semenarne Ljubljana. Nanj so čebelarske 
družine prijavile devet občin, za katere menijo, 
da so s svojim podpiranjem čebelarjenja pri-
jazne čebelam. Namen projekta je izboljšanje 
delovanja med lokalnimi skupnostmi in čebe-
larskimi družinami. Mozirska občina je dosegla 
tretje mesto, Črna na Koroškem drugo in Mestna 
občina Ljubljana prvo.

Priznanje sta iz rok predstavnika komisije To-
maža Marolta in predsednika zveze Boštjana 
Noča sprejela župan Ivan Suhoveršnik in pred-
sednik Čebelarske družine Janeza Goličnika Mo-
zirje Ivan Čopar.

OBČINA VLAGA V DRUŠTVO IN 
ČEBELARSTVO

Mozirje je v triminutnem filmu predstavil žu-
pan Ivan Suhoveršnik, ki je poudaril prednosti 
neokrnjene narave, v kateri lahko čebele nabi-
rajo med. Občina za delovanje društva, njihove 
investicije in promocijo namenja znatna finanč-
na sredstva.

Tako je pripomogla k izgradnji čebelnjaka v 
Mozirskem gaju, kjer je vrt z medovitimi rastli-
nami. Na občinski zemlji imajo postavljen čebel-
njak tudi mozirski osnovnošolci, ki se o čebelar-
stvu učijo v krožku na osnovni šoli. Pred cerkvi-
jo so postavili doprsni kip Janeza Goličnika, pre-
vajalca in čebelarja, po katerem se imenuje če-
belarska družina.

Občina je prisluhnila pri pridobivanju dovo-
ljenj za objekte apiturizma, s katerim se ukvar-
jajo nekateri mozirski čebelarji. V pomoč je bila 
pri trasiranju medene poti, posaditvi medovitih 
dreves ob sprehajalni poti med Mozirjem in Na-
zarjami. Med in čebelji izdelki so že vrsto let del 
protokolarnih daril občine.

Tekst in foto: Marija Šukalo

40-LETNICA ŠPORTNEGA DRUŠTVA RADUHA LUČE

Lučki šport tudi v prihodnje po utrjenih tirnicah

Prejemniki priznanj za požrtvovalno delo v društvu (z leve): Klavdij Strmčnik, Franci 
Strmčnik, Robi Funtek, Jože Podbregar, Marjan Moličnik, Franci Plesnik s predsednikom 

Jernejem Ribičem (manjka Stojan Funtek) (foto: Marija Šukalo) 

Športno društvo Raduha Luče v letošnjem 
decembru zaokrožuje štiri desetletja svojega 
delovanja. Jubilej so obeležili s slovestnostjo v 
soboto, 2. decembra, v kulturni dvorani v Lučah. 
Ob tej priložnosti so pripravili zgodovinski oris 
dela in podelili priznanja najzaslužnejšim čla-
nom za prizadevno delo v društvu. 

Pozdravne besede je obiskovalcem namenil 
predsednik društva Jernej Ribič. Povedal je, da 
je društvo od ustanovitve do danes izpolnjevalo 

vsa pričakovanja organiziranega rekreativnega 
športa v Lučah. V preteklosti je bil v ospredju ro-
komet, v zadnjem času so to nogomet, košarka 
in odbojka. V štirih desetletjih so uspeli urediti 
rokometno igrišče in igrišče za košarko. Posta-
vili so brunarico in plezalno steno. 

ŠPORTNO TRADICIJO BODO NADALJEVALI
Župan Ciril Rosc je dejal, da je ukvarjanje s 

športom priložnost, da se mladi izognejo ma-

mljivim stranpotem. Povedal je, da je prav špor-
tno društvo pripomoglo, da se je glas Luč kot 
športnega kraja ponesel v slovenski in širši 
prostor. 

»Prepričan sem, da bodo tudi današnje in 
prihodnje generacije lučke mladine to špor-
tno tradicijo kraja uspešno nadaljevale. Vsi 
skupaj imamo kar nekaj izzivov in prilož-
nosti, da lučki šport v prihodnje popeljemo 
po že utrjenih tirnicah v naše skupno zado-
voljstvo,« je dejal župan in čestital dobitni-
kom priznanj. 

OBUJANJE SPOMINOV
Kaj se je dogajalo v štirih desetletjih špor-

tnih aktivnosti v Lučah, je na humoren način 
predstavil stand up komik Gašper Bergant. Ob 
obujanju spominov in predstavitvi fotografij do-
godkov in aktivnosti, se je prepoznal marsika-
teri obiskovalec slovesnosti. Društvo je bilo na-
mreč organizator različnih turnirjev v nogome-
tu, košarki in rokometu. Številni posamezniki so 
v izgradnjo objektov vložili veliko prostovoljnih 
ur. Humorne vložke je dodal tudi njegov prijatelj 
in humorist Žan Papič. 

Marija Šukalo
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OSREDNJA KNJIŽNICA MOZIRJE 

Predstavitev elektronskih virov 

Roman Mežnar je zbranim predstavil e-storitve Osrednje knjižnice 
Mozirje. (Foto: Tatiana Golob)

Ljudje z razvojem informacijske 
tehnologije do informacij prihaja-
mo na številne načine, ne le preko 
pisnih virov. Temu so se prilagodile 
tudi knjižnice in med svoje storitve 
vključile e-storitve. V Osrednji knji-
žnici Mozirje so se zato, da uporab-
nikom približajo tudi ta segment 
svojega delovanja, odločili pripra-
viti predstavitev e-virov.

Predstavitev je v Galeriji Mozirje 
pripravil Roman Mežnar, ki je v knji-
žnici med drugim zadolžen za ne-
moteno delovanje e-storitev v nje-
ni ponudbi. Zbrane je seznanil s sto-
ritvami, ki z razmahom mobilnih 
naprav, še posebej pametnih telefo-

dah Mežnarja za izposojo na voljo 
okoli 270 naslovov. Zbrane je sez-
nanil tudi z EBSCOhost eBooks, 
spletnim portalom, ki uporabni-
kom ponuja preko 30.000 tujeje-
zičnih e-knjig.

V nadaljevanju predstavitve je 
razložil delovanje servisa Moja 
knjižnica, ki uporabnikom omogo-
ča pregled izposojenega gradiva, 
podaljševanje, rezervacije in druge 
online knjižnične storitve. Sledila 
je predstavitev pomembnejših po-
datkovnih baz in potek ter dosež-
ke digitalizacije kulturne dediščine 
naše doline.

Tatiana Golob

nov, postajajo del našega vsakdana. 
V sklop e-knjižničar je uvrstil 

storitve, ki uporabnikom olajša-
jo uporabo knjižničnih storitev 

in komunikacijo s knjižnico. Med 
slednje spadajo Biblos, portal z 
elektronskimi knjigami, v ponud-
bi mozirske knjižnice je po bese-

GLASBENA ŠOLA NAZARJE 

Eksplozija glasbe Saxplode

Septet saksofonov Saxplode v sestavi dijakov Konservatorija za 
glasbo in balet Ljubljana je navdušil poslušalce. 

V dvorani Glasbene šole Nazar-
je je gostoval septet saksofonov 
Saxplode, ki je nastal na pobudo 
profesorja Leva Pupisa. Komorno 
skupino sestavljajo dijaki Konser-
vatorija za glasbo in balet Ljublja-
na, v takšnem sestavu pa delujejo 
nekaj več kot leto dni.

Mladi glasbeniki so že prej so-
delovali v orkestru saksofonov, kjer 
so postali prijatelji in se seznanili 
z igranjem v komorni igri. Po ne-
kaj letih skupnega igranja v orke-
stru so se odločili za resnejše delo 

Letos aprila so se udeležili 9. 
mednarodnega tekmovanja Svi-
rel, kjer so za svoj nastop prejeli 
100 točk in si prislužili čast nasto-
piti na zaključnem koncertu »Ten 
of the best«, ki ga je posnela tudi 
RTV Slovenija.

V dvorani Glasbene šole Nazarje 
so zaigrali pet skladb ter se zahva-
lili ravnatelju Jerneju Marinšku za 
povabilo v goste in za topel spre-
jem, ki so ga bili deležni.

Tekst in foto: Barbara 
Rozoničnik

BOČNA PLEŠE 

Domači plesalci že pet let negujejo običaje preko plesa

Prejemniki Maroltovih priznanj v družbi Florjanskih fantov 
(foto: Štefka Sem)

Člani folklorne skupine Kultur-
nega društva Bočna so pripravi-
li že peto prireditev Bočna pleše. 
Na njej so zaplesali povsem nov 
splet o flosarjih, pri katerem jim je 
pomagala Lenka Kralj z Ljubnega 
ob Savinji, in prvi splet, Velikonoč-
ni ponedeljek, ki so se ga naučili 
pred petimi leti. Peto obletnico so 
praznovali v družbi gostov, člani, ki 
plešejo že vsaj pet let ali več, pa so 
prejeli Maroltova priznanja. 

Bočki folklorniki so v goste pova-
bili Folklorno skupino KUD Beltinci 
in njihove tamburaše in pevce. Na-

stopile so tudi Sestre Štiglic in Flor-
janski fantje. Maroltova priznanja 
je prejela večina plesalcev bočke 
folklorne skupine. Podeljena so bila 
bronasta in eno srebrno. Podelili sta 
jih vodja mozirske izpostave Javne-
ga sklada RS za kulturne dejavno-
sti Simona Zadravec in predsedni-
ca Kulturnega društva Bočna Ani-
ta Ugovšek. Plesalci so se z rožami 
zahvalili vsem, ki so bili njihovi čla-
ni, in mentorici Simoni Drolc. Prire-
ditev je povezoval France Peternel.

Štefka Sem

in ustanovili septet Saxplode, ka-
terega ime je nastalo z združitvijo 

dveh besed: saksofon (saxophone) 
in eksplodirati (to explode).
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Trški privilegiji Mozirja

Trg Mozirje je nekoč prevlado-
val nad ostalimi tukajšnjimi kra-
ji, kar gre pripisati predvsem dej-
stvu, da je doživel vsled bližine 
gradu velik razmah tako v obrti 
kakor tudi v trgovini. Razvoj kra-
ja je kmalu zahteval večje pravi-
ce, ki so naravno sledile razvoju 
gospodarske dejavnosti, vse te pa 
so takrat izhajale iz tako imenova-
nih trških privilegijev, ki so jih prvi 
Mozirju najbrž podelili Heunber-
gerji, zagotovo pa so to storili Ce-
ljani, saj je za časa njihovega vla-
danja Mozirje že imelo svojega tr-
škega sodnika (1405).

Neznano je, v kakšnem obse-
gu so bile podeljene prvotne tr-
ške pravice. Kronisti niso uspeli 
opisati listine, ker je ob nekem po-
žaru zgorela, je pa ohranjen pre-
pis dokumenta o trških privilegijih 
Mozirja iz 16. stoletja. Podelil jih je 
nadvojvoda Karl 21. februarja 1581 
v Gradcu. Z omenjenimi pravica-
mi se je trgu dovolilo voliti svoje-
ga sodnika, ki je imel tudi nalogo 
pobirati davščine za gospoščino 
Žovnek, urejati medsebojne od-
nose tržanov in soditi, vendar je 
moral hudodelce pošiljati na soje-
nje v Žovnek, iz česar sledi, da je 
imel le pravice nižjega sodstva. Li-
stina navaja pravico sejmov v tr-
gu in pravico do lastnega grba ter 
pečata.

Po podelitvi navedenih pravic 
so privilegije potrdili Mozirju še 
naslednji Habsburžani: nadvojvo-
da Ferdinand 13. februarja 1598, 
cesar Ferdinand III. 1. julija 1642 
in 26. septembra 1652, cesar Leo-
pold I. 29. julija 1667, cesar Karl VI. 
6. julija 1720, cesarica Marija Tere-
zija 12. februarja 1744, cesar Jožef 
II. 30. junija 1783, cesar Franc II. 18. 
decembra 1796 in cesar Ferdinand 
5. julija 1838.

Vidimo torej, da je vsak vladajo-
či deželni knez podelil posebej do-
kument o pravicah, za kar je bilo 
treba plačati pristojbino, ki je, de-
nimo, pri privilegiju cesarja Fran-

ca II. znašala kar 232 guldnov. 
Medtem ko nekateri od teh doku-
mentov niso prinesli novih pravic, 
so drugi kakšne dopolnili ali jih 
spremenili. Največkrat so dovolje-
vali z njimi nove sejemske dni, kar 
je pomenilo za trg dodaten doho-
dek iz naslova raznih dajatev, kot 
je bila mitnina.

Zanimivo je, da v teh dokumen-
tih ni bilo nikdar navedeno, kak-
šen obseg ima trg oziroma kakšne 
so njegove meje. Kronist navaja, 
da je v trškem arhivu »na srečo 
meja trga točno popisana«. Nave-
deno je tudi, da je trg izven svojih 
meja »posestvoval« še dva gozda, 
in sicer enega nad Trnavčami in 
drugega v Zavodicah.

Običajno so vsakih sedem let 
obšli vse meje trga in pregledali 
mejnike ter druge mejne oznake. 
Ta dan so slavili kot največji trški 
praznik. Takole opisuje kronist po-
hod 21. maja 1801:

»Bil je veličasten sprevod, ka-
teremu na čelu je korakala god-
ba, sledili so vojaki, dečki z lese-
nimi puškami in sabljami, zasta-
vonoše spremljani od štirih hele-
bardistov, trški sodnik, ki je jahal 
med tajnikom in enim trškim sve-
tnikom, tem je sledil zdravnik na 
konju ter nato trije trški svetniki 
peš.« To je bil svečani del spre-
voda. Nato so sledili ostali prebi-
valci Mozirja. 

Sprevod je krenil izpred hiše tr-
škega sodnika Goličnika mimo žu-
pnišča proti Dreži. Do tja so šli vsi, 
od tam naprej do Trnavč pa le za-
čelje sprevoda, ki je moralo obho-

diti tudi trški gozd (Bela peč). Na-
daljnjo mejo so obšli v dveh delih 
sprevoda, pri čemer omenja kro-
nist, da so pri Retku v Trnavčah iz-

datno malicali. Nato se je sprevod 
srečal pri Režeku in je krenil proti 
trgu. Tu so zopet gasili žejo in tako 
zaključili obhod trških meja prve-
ga dne.

Naslednjega dne je sprevod 
krenil na Celine in nato v Zavodi-
ce, kjer so opravili ogled trškega 
gozda. Tu so se zopet delili; del je 
krenil naprej, ostali pa so koraka-
li v Loški gaj, kjer je bilo na voljo 
dovolj jedače in pijače, pa še za-
plesali so. Od tod so se podali do 
Krajnca, s čimer se je smatralo, da 
so meje trga pregledane.

V trgu je bilo splošno ljudsko 
rajanje. Kronist še pojasni, da so 
dvakrat pri obhodu prešli me-
jo trga, zato so morali prenehati z 
igranjem godbe, puške pa so po-
vesili navzdol. Enkrat so prekora-
čili mejo pri Trnavčah, drugič pa v 
Zavodicah. Tako so ravnali, da bi 
se izognili kakšnim izgredom. 

Jamski prebivalki na 
Lepi Njivi

Zelo prijazen kraj blizu Mozirja 
je Lepa Njiva, ki nima le zanimive 
cerkve ter lepega okolja, pač pa 
je znana tudi kot kraj, kjer prebi-
valci dobro kmetujejo. V Korpni-
kovem gozdu, kakšnih 300 me-
trov od ceste, pridemo mimo 
Rajšterja na strmo pobočje glo-
bokega jarka nad Tripotokom. 
Domačini pravijo temu predelu 
Repe. Tam naletimo na votlini, ki 
sta počrneli od dima, kar daje na 
prvi pogled videz, da so tod oko-
li ljudje kurili. Ko povprašaš do-
mačine o teh skalnih votlinah, ti 
povedo zanimivo zgodbo, ki je ne 
gre pozabiti.

Pred prvo svetovno vojno sta v 
teh votlinah živeli dve sestri, vse 
do leta 1916, ko je ena od obeh 
umrla. Pri Molovniku vedo pove-
dati, da sta se sestri zavestno po-
dali v samoto in si našli skalno 
zatočišče nad Tripotokom. Po pri-
povedovanjih starejših se spomi-
njajo, da sta bili sestri med ljudmi 
zelo priljubljeni in da sta za vsak-

danji kruh pridno delali pri oko-
liških kmetih. Ena je celo na Ko-
roško hodila ajdo žet, tako je bi-
la delavna.

V pečini sta imeli vsaka svoj 
prostor, kar se lepo vidi še danes, 
in neke vrste shrambo še pose-
bej. Baje je bil sprednji del votli-
ne zaprt z leseno pregrado in sta 
tako živeli kot jamski ljudje v ska-
li, ki jima je nudila varno, vendar 
nevsakdanje zatočišče.

Pravijo, da sestri sicer nista bi-
li čudaški. Ni znano, zakaj sta se 
odločili za življenje v votlini, ven-
dar se domneva, da je bil to neke 
vrste beg pred določeno sredino, 
v kateri sta prej živeli.

Molovnikova gospodinja, ki je 
sicer doma na Korpnikovem, iz 
svojih spominov na »pečneli«, 
kakor so jima ljudje takrat pravi-
li, še pove, da sta se sestri ime-
novali Johana in Franca ter da sta 
imeli vsaka svojo hčerko, ki sta 
prav tako živeli z njima v votlini 
nad Tripotokom.

Mozirje leta 1832
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DOBRODELNI KONCERT »KJER SEM DOMA?« V MOZIRJU

Peli sakralne pesmi in arije za topel dom

Na dobrodelnem koncertu je zapela tudi Zgornjesavinjčanka Mojca Bitenc (tretja z leve). 
(Foto: Marija Šukalo)

Župnijska Karitas Mozirje-Šmihel je pripravi-
la 14. dobrodelni koncert pod naslovom Kje sem 
doma?. V cerkvi sv. Jurija so nastopili člani vo-
kalnega ansambla Minutiae, sopranistka Moj-
ca Bitenc ter recitatorki Andreja Gumzej in Ne-
ža Brezovnik. Program je oblikovala moderator-
ka Janja Irman Kolar. 

Župnik Sandi Koren se je obiskovalcem zah-
valil za njihovo dobrodelnost. Zbrana sredstva 
donatorjev in poslušalcev, teh je skoraj dva tisoč 
evrov, bodo namenili ljudem v domači župniji in 
širše, ki so v socialni stiski. 

Minutiae je reprezentativna zasedba Pevske 
šole Musica in združuje pevce iz različnih kra-
jev Slovenije. Sestav izvaja izbran program iz 
zakladnice slovenske in tuje zborovske litera-
ture. Za poslušalce v Mozirju so pripravili nabor 
sakralnih pesmi. 

Zgornjesavinjčanka Mojca Bitenc je konča-
la magistrski študij petja na Akademiji za glas-
bo v Ljubljani in podiplomski študij petja na za-
grebški akademiji za glasbo. Kot solistka je so-

delovala z različnimi orkestri in zbori. Prejela je 
študentsko Prešernovo nagrado Akademije za 
glasbo v Ljubljani ter nekaj najvišjih nagrad na 
mednarodnih pevskih tekmovanjih. Z različnimi 
vlogami se je predstavila tako v Sloveniji kot tu-
jini. S kora mozirske cerkve pa sta zadoneli nje-

na Ave Marija in Usmiljen Bog, daj jim večni mir. 
Program sakralnih pesmi in arij sta dopolnili 

Andreja Gumzej s prebiranjem odlomkov iz Sve-
ta pisma in Neža Brezovnik z recitiranjem pesmi 
Pelji me, kjer sem doma. 

Marija Šukalo

KOMUNALA MOZIRJE

Prekuhavanje vode 
v Lučah

Zaradi izpadov elektrike na objektih vodovo-
da je onemogočena kontinuirana dezinfekci-
ja za vse uporabnike pitne vode v Lučah. V mo-
zirski Komunali so zato izdali obvestilo, da je 
potrebno vodo pred uporabo prekuhavati. Ob-
vestilo velja do preklica. Uporabnike pitne vode 
prosijo za razumevanje in upoštevanje navodila.

IS

SKUPAJ ZMOREMO NA GORNJEGRAJSKI ŠOLI

Odprta srca za otroke v stiski
Konec novembra so na gornjegrajski šoli 

pripravili peti dobrodelni koncert Skupaj zmo-
remo. Otroci iz vseh treh šol in obeh vrtcev ter 
glasbeniki, ki so nastopili, so pripravili prije-
ten program. Gostja presenečenja je bila tok-
rat Irena Vrčkovnik. Izkupiček od vstopnine 
in prodanih izdelkov na bazarju je šel v šolski 
sklad, s katerim učencem iz socialno šibkejših 
družin pomagajo pri plačilu različnih dejavno-
sti. Bazar je bil priložnost za nakup adventnih 
venčkov, novoletnih smrekic, darilnih izdelkov 
in drugih artiklov.

BOGAT 
NABOR NASTOPAJOČIH

Dobrodelni koncert, tokrat pripravljen v šolski 
telovadnici, je privabil ogromno ljudi dobrih src, 
ki so obogatili šolski sklad. Enako so z nastopi 
naredili tudi glasbeni gostje, ki so se odrekli ho-
norarju v dobro otrok. Nastopili so: Suška Ban-

da, Veseli muzikanti, Mladi Poljanški in domača 
zasedba Mika nas. S plesnimi točkami Bacho-
vih plesov so prireditev obogatili otroci iz vrtcev. 
Nastopila sta tudi mladinski pevski zbor in otro-
ški pevski zbor učencev iz vseh treh šol. 

Ireni Vrčkovnik sta se pri prepevanju pridružila pevska zbora in nekaj učencev nazarske 
glasbene šole. (Foto: Štefka Sem)

Posebna gostja je bila Irena Vrčkovnik, ki je 
zabavala obiskovalce s svojimi največjimi uspe-
šnicami. Pri prepevanju sta se ji pridružila pev-
ska zbora in nekateri šolarji, ki obiskujejo nazar-
sko glasbeno šolo. Dobrodelna je bila tudi Gelca 
iz Zavodnja, ki je nasmejala prisotne. Moderatorji 
Nejc Rajter, Aneja Krajnc in Majča Grudnik so med 

glasbenimi točkami z zabavnimi pripetljaji skrbe-
li za smeh. Ravnateljica Blanka Nerad se je vsem 
zahvalila za trud pri pripravi koncerta, obiskoval-
cem za dar veselja ter nastopajočim za lepo gesto.

Štefka Sem
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ADVENTNE DELAVNICE

Aranžmaji nimajo nujno 
oblike venčka

Na Rečici ob Savinji je bil v pomoč pri izdelavi adventnih venčkov 
znani florist Simon Ogrizek (šesti z desne). (Foto: Marija Šukalo) 

Bližajo se božični prazniki, čas 
božiča pa simbolizira adventni 
venček. Ideje za njegovo izdelavo 
so se porodile po različnih delav-
nicah po naši dolini, ki so jih prip-
ravili različni organizatorji. Ob tem 
so ugotovili, da adventni aranžma 
nima nujno obliko venčka, ampak 
je ustvarjalcu prepuščena svobo-
da. Ostati morajo le štiri svečke, ki 
simbolizirajo štiri tedne pred boži-

čem, ko so Sveti trije kralji potova-
li na kraj Jezusovega rojstva. Prva 
svečka je bila tako prižgana v ne-
deljo, 3. decembra. 

Pri izdelavi aranžmajev so si bi-
li udeleženci enotni, da vsako le-
to kdo odkrije kaj novega in se če-
sa novega nauči. Izdelek, ki pride iz-
pod rok ustvarjalcev, pa je vreden 
več kot tisti iz nakupovalnih središč.

Marija Šukalo

GOSTIŠČE PRODNIK, JUVANJE 

Miklavžev obisk razveselil 
obiskovalce in goste 

Obisk Miklavža in njegovo obdarovanje varovanci VDC-ja vedno 
pričakujejo z radostno nestrpnostjo. (Foto: Marija Lebar) 

Varovanci in zaposleni iz nazar-
ske enote Vrba Varstveno delovne-
ga centra SAŠA so bili na god sv. 
Miklavža povabljeni na tradicio-
nalno pogostitev in miklavževanje 
v gostišče Prodnik v Juvanju. Za 
obisk Miklavža in za darila je pos-
krbela tudi Občina Nazarje. Prvega 
od treh decembrskih dobrih mož 
se niso razveselili samo varovanci 
VDC-ja, pač pa tudi drugi gosti, ki 
so bili v gostišču. 

Koga pričakujejo, je povabljen-
ce iz VDC-ja vprašal nazarski žu-

pan Matej Pečovnik in, ko so od-
govorili, da Miklavža, ga je šel po-
iskat. Kot se je pozneje izkazalo, se 
je Miklavž na obisk tokrat pripeljal 
s čolnom, parkeljne pa je odslovil 
že prej, saj je bil prepričan, da so 
bili vsi varovanci celo leto pridni, 
kar so mu glasno potrdili. Vsakemu 
je stisnil roko, mu povedal nekaj 
prijaznih besed in mu predal dari-
lo. Obdaril je tudi zaposlene v VDC-
-ju, ki s srčnostjo opravljajo svoje 
poklicno delo. 

Marija Lebar

Z DECEMBROM PRIŠEL TUDI PRVI DOBRI MOŽ

Miklavž obdaril in razveselil otroke 

Dobrotnik je otroke obiskal tudi v Mozirju. (Foto: Benjamin Kanjir)

Prvi izmed decembrskih dob-
rih mož, ki pa je edini tudi zgodo-
vinsko utemeljen z bolj ali manj 
znano življenjsko potjo, sveti 
Miklavž, je obiskal Zgornjo Savinj-
sko dolino. V večini krajev je obda-
ril otroke, jih nagovoril in besedo 
prepustil tudi njim, da so mu zape-
li ali kaj zmolili.

MIKLAVŽEVANJA PO DOLINI
A seveda brez parkljev tudi le-

tos ni šlo. V Solčavi so si Solčavski 
tajflni izborili že tretje parkljevanje, 
na katerem ni manjkalo sladkih fig 
za pridne in rožljanja z verigami za 
poredne otroke. Straha v kosteh 
je bilo veliko. Za zabavo je ob tem 
poskrbel še Smooth band.

V Radmirju so že 2. decembra 
Štigličevi poskrbeli za dobro raz-
položenje z odigranim skečem, 

Miklavž je nato poklical otroke in 
jim razdelil darila. Na torek, torej 
na predvečer Miklavža, je bil sle-
dnji zelo dejaven. Med drugim je 
obiskal otroke na trgu na Reči-
ci ob Savinji. Otroci so zaigrali na 

različne inštrumente in Miklavžu 
zapeli ter kaj zmolili. V Nazarjah 
je pod gradom Vrbovec pred dob-

rotnikovim prihodom zapel otro-
ški pevski zborček pod vodstvom 
Katje Gruber. Na odru kulturnega 
doma v Mozirju pa sta se malce 
poigrali Pika Flika in Minka Šmin-
ka. Z otroki so šteli, risali in nato 
skupaj priklicali Miklavža s pol-
nim košem daril. Dobrotnik je ot-
roke obiskal tudi v Solčavi. Tam se 
je mudil dan kasneje in v občinski 
dvorani v Zadružnem domu obda-
ril otroke, tja do vključno petega 
razreda.

Miklavževanja so bila še drugod 
po dolini. Mnogo skupin je obisko-
valo družine po vaseh in poskrbe-
lo, da je Miklavž obiskal otroke tu-
di na domovih. 

Benjamin Kanjir
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Občina Gornji Grad na podlagi javnega razpisa za oddajo 
neprofitnega stanovanja v najem (objavljenega na spletni 
strani: www.gornji-grad.si) objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za dodelitev neprofitnega 

stanovanja v najem

Predmet razpisa je:
1. dvosobno stanovanje, v izmeri 98,82 m², na naslovu Attemsov 
trg 23.

Razpisni postopek:
1. Na razpis se lahko prijavijo prosilci, ki imajo stalno bivališče v Obči-
ni Gornji Grad in so državljani Republike Slovenije.
2. Čas razpisa je od 15. decembra 2017 do vključno 3. januarja 2018 
do 10. ure.
3. Razpisne pogoje in vlogo dobijo prosilci na sedežu Občine Gornji 
Grad, Attemsov trg 3, Gornji Grad in na spletni strani občine: http://
www.gornji-grad.si/?q=javni-razpisi.
4. Pisne vloge s priloženo ustrezno dokumentacijo se vložijo osebno 
ali po pošti v zaprti kuverti s pripisom »Vloga za dodelitev neprofitne-
ga stanovanja – NE ODPIRAJ« na naslov: Občina Gornji Grad, Attem-
sov trg 3, Gornji Grad.

Dodatne informacije lahko dobite vsak dan od 7. do 11. ure na telefon-
ski številki (03) 839-18-50, Erika Podbrežnik.

OBČINA GORNJI GRAD



Savinjske novice št. 50, 15. december 2017 21

Čestitke, Voščila, Oglasi



Savinjske novice št. 50, 15. december 201722

Oglasi

Izpolnite glasovnico (vse rubrike pri 
kategorijah), jo nalepite na dopisnico 
in jo najkasneje do torka, 19. decembra 
2017, pošljite na naslov: Savinjske novi-
ce, Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje. 

Tokrat zadnje glasovanje za športnike leta 
2017 v Savinjskih novicah

Da projekt Športnik leta tako lani kot letos 
ni le zgodba za promocijo odličnih športnikov 
in nekaterih podpornikov, ki omogočajo tek-
movalni šport ter izvedbo prireditve Športnik 
leta, dokazuje skrbno načrtovan sistem spre-
mljanja športa, uspešnih športnikov in ekipnih 
športnih disciplin kot tudi premišljeno eviden-
tiranje po mnenju strokovne žirije najboljših. 
Petnajst tednov smo zbirali predloge, mnenja 
in spremljali organizirani potek priprav, ki se 
bodo iztekle le štiri dni, preden bo letošnjemu 
letu odbila zadnja ura. 

Še zadnji glasovalni kupon objavljamo v tej 
številki, ostaja pa še sedem dni možnosti gla-
sovanja na že znani spletni strani. Medtem or-
ganizator Športnika leta Ivo Milovanovič s sode-
lavci skrbno pripravlja še zadnje podrobnosti za 
izvedbo zaključne prireditve. Prodaja vstopnic v 
vseh enotah Osrednje knjižnice Mozirje je mo-
žna ob delovnem času knjižnic, organizator pa 
vabi k pravočasnemu nakupu.

Ob predlogih občanov, športnih klubov, dru-
štev in organizacij za nominacije se je komisija 
za izbor in končne uvrstitve športnikov letos od-
ločila, da vpelje še novo priznanje za posebne 
dosežke. Tako bodo podelitev teh priznanj opra-
vili tokrat prvič. 

BELI ZAJEC OD LETA 2005
Eden zadnjih gostov v tej rubriki je Bojan Na-

potnik Janik, vsestranski športnik z družinskim 
podjetjem s področja športa in rekreacije, sopo-
krovitelj dogodka, močno zasidran na območju 
občin naše doline ter v tesni navezi s centrom 
na Golteh. 

Na naša vprašanja, od kdaj se je kot mlade-
nič začel ukvarjati s športi, s katerimi in o njego-
vih ciljih, največjih osebnih dosežkih ter uspe-
hih, nam je povedal: »Imam to srečo, da so mo-
ji hobiji postali profesija. Že od malega se ukvar-
jam z raznimi športi, in to je s časom preraslo v 
moj poklic. Od leta 2005 gradim blagovno znam-
ko Beli zajec, ki je pojem za športne aktivnosti in 
prodajo tovrstne opreme. Veliko časa namenim 
osebnemu izobraževanju in s tem krepim svo-
jo strokovnost in sledim trendom. Izobražujem 
druge in delujem kot trener demonstrator tujim 
smučarskim ekipam, kjer so prepoznali moj in 
naš način dela kot dodano vrednost obstoječim 
klubskim programom.« 

VODI SMUČARSKO DRUŠTVO Z DESETIMI 
TEKMOVALCI ALPSKEGA SMUČANJA 

Bojanovi največji dosežki so, kot je dejal: 
»Srečna družina in posel, od katerega lahko 
normalno živimo. V delo se postopoma vključu-
jejo vsi moji najbližji, in to mi veliko pomeni.« 

V trgovski coni Prihova imajo športno trgovi-
no Kolesarski center Beli zajec, na Golteh šolo 
smučanja pod isto blagovno znamko. Bojan vodi 
Smučarsko društvo Beli zajec z 80 včlanjenimi 
strokovno-smučarskimi kadri in desetimi tek-
movalci alpskega smučanja. 

»Projekt Športnik leta zelo podpiram kot tre-
ner, oče smučarskega reprezentanta in športni 
funkcionar. Zelo dobro poznam trud, ki ga špor-
tniki vlagajo v športno kariero, za njim pa vsaj še 
ožji del družine, ki se mora popolnoma podrediti 
načinu življenja in treniranja vrhunskega špor-
tnika. Gre za ogromna odrekanja, v vrhunskih 
športih je vse podrejeno cilju športnika,« je po-
vedal Napotnik in dodal: 

»Najmanj, kar lahko skupnost naredi, je to, da 
športnika izpostavi in se mu za dosežke izreče 
javno priznanje. Milovanoviču sem hvaležen, da 
je storil prav to. Vsi nominiranci tudi letošnjega 
letnika so dosegli izjemne dosežke, zato menim, 
da so bili primerno izbrani.«

Jože Miklavc

Bojan Napotnik Janik (foto: Jože Miklavc)
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Glasujem za:

Izpolnite vse rubrike pri kategorijah. 
Le taka glasovnica bo veljavna! 

Mlada športnica

1. ____________

2. ____________

3. ____________

Mladi športnik

1. ____________

2. ____________

3. ____________

Športnik

1. ____________

2. ____________

3. ____________

Športnica

1. ____________

2. ____________

3. ____________

Ekipa

1. ____________

2. ____________

3. ____________

Organizator

1. ____________

2. ____________

3. ____________

ŠPORTNIK
Franček Gorazd Tiršek – strelstvo      
Antonio Mlinar Delamea – nogomet 
Lovro Bizjak – nogomet    

ŠPORTNICA
Tina Robnik – alpsko smučanje            
Monika Hrastnik – gorsko kolesartsvo  
Tina Gutman – lokostrelstvo

MLADI ŠPORTNIK (do 21 let)
Timi Zajc – smučarski skoki
Nejc Naraločnik – alpsko smučanje 
Oskar Rosc – namizni tenis

MLADA ŠPORTNICA
Nika Cigale – odbojka  
Špela Pistotnik – ju-jitsu 
Katja Mihalinec – odbojka

EKIPE
NTK Savinja Luče 
SSK Ljubno BTC 
OK Mozirje (ženske) 
OK KLS Ljubno (ženske)
LK Gornji Grad

PRIREDITELJI TEKMOVANJ
SSK Ljubno BTC
SK Beli zajec
ŠD T.E.A.M. Mozirje

Kandidati:
PUST MOZIRSKI NE MIRUJE

Spominska plošča tudi v Mozirskem gaju

Ob novem spomeniku so se zbrali predstavniki mozirske pustne srenje. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Mozirski pustnaki v tem predprazničnem ča-
su ne mirujejo. Po uspešno izvedenem začetku 
pustnega časa, ki so ga 11. novembra obeležili s 
pokom iz pustnega topa in krstom mladega vi-
na, so se sedaj lotili še enega projekta. V Mo-
zirskem gaju so postavili spomenik – ploščo, po-
dobno, kot že stoji sredi Mozirja.

Sredi parka, ob razglednem stolpu, v bujnem 
grmičevju stoji osamljen štor. Drago Poličnik, 
dosmrtno imenovani mozirski pustni župan, si 
je ta štor nekaj časa ogledoval in prišel do dob-
re ideje. Slednjo je predstavil predsedniku EHD 
Mozirski gaj, ki skrbi za upravljanje s tem prosto-
rom, Darku Beletu. Strinjal se je z idejo in projekt 

je stekel. Domači mojstri so poskrbeli za izde-
lavo in montažo. Izdelali in postavili so spome-
nik, na katerem je mozirski pustnak, kot je izgle-
dal na fotografiji iz leta 1925. Obeležje je identič-
no, kot že stoji na Trgu osamosvojitve, le večje.

Ob novem spomeniku so se zbrali predstavni-
ki mozirske pustne srenje. Otvoritev je poteka-
la po vseh pravilih. Plošča je bila odkrita in re-
šena barvnega platna, da je lahko zasijala v vsej 
svoji lepoti. Zbrani so liku mozirskega pustnaka 
nazdravili in mu zaželeli, da bi odslej tudi on ti-
sočem obiskovalcev Gaja pričal o bogati tradici-
ji mozirskih pustnih šeg.

Benjamin Kanjir

PREDAVANJE BRANETA JUREČIČA V MEDGEN BORZI NA REČICI OB SAVINJI

Kdor čustveno reagira, je obsojen živeti v 
svetu bolečine

Ob zaključku predavanja se je razvila konstruktivna izmenjava mnenj, udeleženci pa so 
dobili tudi konkretne odgovore in nasvete za rešitev svojih problemov. (Foto: Marija Šukalo)

Društvo računovodij, finančnikov in revizor-
jev Zgornje Savinjske doline je v sodelovanju 
s Centrom za družine Medgen hiša pripravilo 
predavanje Vpliv čustev na odnose. O konkret-
nih primerih je spregovoril Brane Jurečič, ki se 
že vrsto let ukvarja z osebnostno in duhovno 
rastjo. 

Izpostavil je, da so naša čustva svetilnik živ-

ljenja. »A kdor čustveno reagira, je obsojen žive-
ti v svetu bolečine. Na življenje se mora gledati 
z realnostjo. Čustev kljub temu ne smemo zati-
rati, temveč jih uporabljati in negovati. Posebno, 
ko so ta pozitivna,« je povedal Jurečič in pouda-
ril, da je potrebno negativna čustva znati prepo-
znati in se z njimi soočiti. 

Marija Šukalo
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PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Peter Orešnik dobitnik spominske plakete PZS

Peter Orešnik je med najbolj zaslužnimi pri 
izgradnji planinskih objektov na Travniku. 

(Foto: Franjo Atelšek)

Pod okriljem Planinske zveze Slovenije, Ob-
čine Mislinja in Planinskega društva Mislinja 
je drugo decembrsko soboto v Mislinji pote-
kala svečana podelitev najvišjih priznanj zve-
ze za leto 2017. Med dobitniki spominskih pla-
ket je bil tudi član PD Ljubno ob Savinji Peter 
Orešnik.

V obrazložitvi Orešnikovega imenovanja za 
prejem spominske plakete s strani PD Ljubno 
je bila rdeča nit njegova zagnanost in marlji-
vost pri izgradnji Koče na Travniku in razgledne-
ga stolpa na Turnovki. Od vsega začetka član-
stva v ljubenskem planinskem društvu, ki sega 
v leto 1973, je bil vedno pripravljen priskočiti na 

pomoč pri kakršnem koli delu v prid društva in 
planinstva nasploh. V dolgoletnem planinskem 
stažu je bil tudi praporščak društva in, kot re-
čeno, vedno pripravljen za akcijo v skupno dob-
ro. Peter Orešnik je tako ob 70-letnici prejel spo-
minsko plaketo, ki jih krovna planinska organi-
zacija podeljuje ob življenjskih jubilejih svojim 
najzaslužnejšim članom za njihovo dolgoletno 
zvesto in izjemno uspešno delo.

Franjo Atelšek

PREDAVANJE DROBNI NASVETI ZA PRIDELAVO SADJA IN VRTNIN V OBHIŠNEM VRTU

Vrtni škodljivci so posledica nelagodja rastlin

Obiskovalci predavanja so prisluhnili nasvetom za pridelavo sadja in 
vrtnin v obhišnem vrtu. (Fotodokumentacija mozirske izpostave KGZ Celje)

V dvorani nazarskega gasil-
skega doma je dr. Jan Bizjak pre-
daval zainteresiranim, ki imajo 
obhišne vrtove, na katerih gojijo 
tako zelenjavo kot zelišča, jago-
dičevje kot sadno drevje. Dogo-
dek je organizirala mozirska iz-
postava Kmetijsko gozdarskega 
zavoda Celje.

Predavatelj je govoril o uspe-
šnem gojenju zelenjave v meša-
nih zasaditvah, o pravilnem zaliva-
nju in o upoštevanju vpliva luninih 
men na rastline, katerih vpliv ni za-

nemarljiv. Tako se je izkazalo, da da 
solata dala 30 odstotkov večji pride-
lek, ko je bila sajena na dan za list. 

Gnojila za vrtove je potrebno me-
njavati, je povedal Bizjak. Najbolj-
ši je kompost. Pregnojenost z du-
šikom povzroča prekomeren pojav 
listnih uši. Škodljivci so posledica 
nelagodja rastlin, je dejal. Pravilno 
gnojenje in zalivanje, dobri rastlin-
ski sosedje, pravilna medvrstna raz-
dalja, izbira odpornejših sort so za-
gotovilo za zdrave pridelke. 

Marija Lebar

ZAVOD STANISLAVA, GORNJI GRAD

Razstava jaslic in papirnatega cvetja

Lesene jaslice in druge lesene makete so delo domačina Jožeta 
Božiča. (Foto: Štefka Sem)

V Zavodu Stanislava, na 
Kocbekovi cesti 1 v Gornjem Gra-
du, so staro hišo obogatile jasli-
ce, narejene iz različnih materia-

jaslic je v lasti vodje zavoda Zdenke 
Zakrajšek, ki jih je tako kot ostale sta-
rine zbirala že dolgo časa. 

Prostori, kjer diši po kurjavi iz 
velikih lončenih peči, prav zažari-
jo tudi zaradi cvetja iz krep papir-
ja. Nageljni, šopki, korito s spomla-
danskim cvetjem, božične zvezde 
in ostalo cvetje, vse to je izdelala 
in v prostore umestila Martina Feli-
cijan, ki kot mentorica svoje znanje 
rada deli z drugimi. Iz kleti diši po 
kuhanem vinu in sladkih dobrotah, 
kar pričara praznično vzdušje. Raz-
stava je odprta vsak petek in sobo-
to od 15.00 do 19.00 ure.

Štefka Sem

ustvarjalci. Prostore krasijo še šop-
ki in rože iz krep papirja ustvarjalke 
Martine Felicijan. Poleg razstav so 
priložnost za prodajo dobili doma-
či ustvarjalci vizitk, izdelkov iz gli-
ne, filca, pletenih nogavic, šopkov 
iz rož in domačih dobrot, kot so ke-
ksi in potica.

Lesene jaslice in druge lese-
ne makete so delo domačina Jože-
ta Božiča. Vezene so izvezle članice 
društva Toplica, glinene in vezene je 
na ogled postavila tudi Margareta 
Atelšek. Med razstavljavci jaslic so še 
Vesele ustvarjalke, Branka Ermenc, 
ki razstavlja še ikone, Vinko Jeraj, Ma-
tjaž Bitenc in drugi. Del razstavljenih 

lov in v različnih tehnikah. Lese-
ne, vezene, iz gline in tudi takšne, 
kot smo jih bili vajeni doma v starih 
časih, so na ogled postavili različni 
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ALPSKA SMUČARKA ANJA DREV

Že drugič prepoznana kot najboljša športnica leta med invalidi

20-letna Anja Drev je že drugič osvojila 
prestižno nagrado – športnica leta med 

invalidi. (Fotodokumentacija ZŠIS-POK)

Pretekli teden je nagrado za športnico le-
ta med invalidi prejela alpska smučarka Anja 
Drev, članica Gornjesavinjskega smučarske-
ga kluba Mozirje. Nagrade je podelila Zveza za 
šport invalidov Slovenije - paraolimpijski komi-
te (ZŠIS-POK). Priznanje je prejela za tretji mesti 
v smuku in superkombinaciji na svetovnem pr-
venstvu gluhih v Innerkremsu. Zanjo je letošnje 
priznanje že drugo, prvo leta 2015. Prejela je tudi 
srebrni znak ZŠIS-POK.

PRIPRAVE NA TEKME V TUJINI
Anji, ki je trenutno na treningu na Krompla-

tzu v Italiji, so omenjena priznanja velika moti-
vacija za delo naprej. Vesela je, da so njena pri-
zadevanja in uspehi nagrajeni s tako prestižnim 
priznanjem. Z novim trenerjem Romanom Podli-
pnikom se je dobro ujela, prav tako trenerjem za 
fizično pripravljenost Jakom Zajškom. 

USPEŠNO ZAKLJUČILA GIMNAZIJO
V januarju se bo udeležila prvega evropskega 

pokala gluhih, tekmovala bo v vseh štirih disci-

plinah. Trening in tekme, ki so pred vrati, pa so 
že priprava na zimske olimpijske igre gluhih, ki 
bodo leta 2019. Poleg tega, da je uspešna vrhun-
ska smučarka, je uspešno zaključila gimnazijo v 
Velenju, sedaj pa se pripravlja na vpis na veteri-
narsko fakulteto.

PREPOZNANA V SLOVENIJI, KAJ PA V DOLINI?
Mama Sonja, ki vodi in koordinira šolo in Anjino 

ekipo, je po prejemu prestižne nagrade kritično 
ocenila izbor športnika Zgornje Savinjske doline, 
kjer Anje ni na seznamu uspešnih mladih športni-
kov: »Poleg Anje in trenerja smo starši veseli, da 
so bili uspehi Anje prepoznani in priznani na naj-
višjem nivoju v slovenskem prostoru. Žal nam je, 
da lokalna skupnost ne priznava njenih uspehov. 
Veliko se govori in piše o izboru športnika leta v 
Zgornji Savinjski dolini, sedaj pa ugotavljamo, da 
je izbor oblikovan diskriminatorno. Z ozirom na to, 
da pred kratkim sprejet zakon o športu izenaču-
je uspehe invalidov z ostalimi, bomo nekako lah-
kotno prestopili tudi prej omenjeno izključenost.«

Štefka Sem

NAMIZNOTENIŠKI KLUB (NTK) SAVINJA LEAN REŠITVE

Lučani zaključili jesenski del prve slovenske lige na odličnem 
petem mestu 

Patrik Rosc proti najboljšemu igralcu gostujoče ekipe Maribora 
Danilu Piljaku (foto: Maja Plaskan)

Po zadnjih dveh tekmah je-
senskega dela ligaškega tekmo-
vanja so se tekmovalci prve ekipe 
Namiznoteniškega kluba Savinja 
Lean rešitve zavihteli na peto mes-
to najelitnejše slovenske namizno-
teniške lige. Spomladanski del se 
prične takoj po novem letu. 

Ker trenerji kluba učijo otro-
ke veščine namiznega tenisa po 
osnovnih šolah Savinjske doline 
vse do Celja, so se v klubu zaradi 
popularizacije tega športa odločili 
svojo osmo tekmo jesenskega dela 
sezone odigrati na rezervni lokaci-
ji, v telovadnici osnovne šole v Gri-
žah. Tam se je na tekmi proti prvo-
ligaški ekipi iz Maribora zbralo pre-
ko 80 gledalcev. 

ZMAGA NAD IZKUŠENIMI 
MARIBORČANI

Čeprav so Lučani presenetlji-
vo povedli s 4:2 in je Patrik Rosc 
vodil proti svojemu nasprotniku z 
2:0 v nizih, odločilnega niza nika-

kor ni uspel dobiti. Mariborčani se 
niso predali in so s precej sreče 
v odločilnih trenutkih tekmo pov-
sem obrnili in rezultat izenačili na 
4:4. Ko je v zadnjem, devetem dvo-
boju Miha Grampovčnik zaostajal 
z 1:2 v nizih, je le malokdo od pri-
sotnih gledalcev še upal na uspeh 
Lučanov. Vendar je Miha uspel obr-
niti potek tekme ter v napeti konč-

nici slavil s 3:2. Lučani so tako pre-
senetljivo premagali večkratne dr-
žavne prvake iz Maribora s 5:4. Po-
leg odločilne Grampovčnikove 
zmage je tri prispeval še Jure Sla-
tinšek in eno Patrik Rosc. 

PREMOČNA EKIPA NTK KEMA 
Zadnjo, deveto tekmo jesenske-

ga dela prvenstva so Lučani odi-

grali v Puconcih proti ekipi NTK Ke-
ma, ki je eden glavnih kandidatov 
za naslov državnega prvaka. Do-
mačini so upravičili sloves favori-
ta in Lučanom niso dovolili, da bi z 
zmago odšli iz Prekmurja. Po dveh 
urah in pol lepega dvoboja so sla-
vili s 5:2. Za goste sta vsak po eno 
zmago dosegla Patrik Rosc in Jure 
Slatinšek.

PETO MESTO ZA NOVINCE 
V LIGI ODLIČEN 

USPEH 
Kljub zadnjemu porazu so Luča-

ni izredno zadovoljni s svojim iz-
kupičkom jesenskega dela sezo-
ne. Pred začetkom prvoligaške-
ga tekmovanja jim kot novincem 
med najboljšimi nihče ni napove-
doval, da bodo po polovici prven-
stva na visokem petem mestu. S 
petimi zmagami in štirimi porazi so 
si praktično že zagotovili obstanek 
med najboljšimi. 

Marija Lebar
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•	 VLOMILEC	UKRADEL	ZLATNINO
Zgornji Dol: 5. decembra je neznani storilec vlomil v stanovanjsko hi-

šo v Zgornjem Dolu. Vlomil je skozi okno, iz notranjosti pa odnesel več 
kosov zlatnine.
•	 PREGNAN	MED	VLAMLJANJEM

Mozirje: 6. decembra so bili policisti Policijske postaje Mozirje obveš-
čeni, da je neznani storilec poskušal vlomiti v stanovanjsko hišo v Mo-
zirju, od koder je bil pregnan s strani lastnika. Za storilcem policisti še 
zbirajo obvestila.
•	 BREZ	ELEKTRIČNE	ENERGIJE	63	GOSPODINJSTEV	

Luče, Solčava: 10. decembra okoli 12. ure je zaradi napake na daljno-
vodu prišlo do prekinitve dobave električne energije na območju občin 
Luče in Solčava. Brez električne energije je ostalo 63 gospodinjstev. Na-
pako so odpravili dežurni Elektra Celje.
•	 POŽAR	NA	POČITNIŠKI	HIŠI

Florjan: 10. decembra ob 14.50 je v Florjanu pri Gornjem Gradu prišlo 
do požara na počitniški hiši. Posredovali so gasilci PGD Gornji Grad, No-
va Štifta in Bočna, ki so ugotovili, da zagorelo ob dimniški tuljavi, zatem 
se je požar razširil na leseni del in izolacijo. Požar so lokalizirali, pogasili, 
odstranili izolacijo in pregledali prostor s termovizijsko kamero. 
•	 NEURJE	POVZROČILO	OGROMNO	ŠKODO

Radegunda: 10. decembra ob 15.09 je v Radegundi močan veter podrl 
drevo na parkirano osebno vozilo. Posredovali so gasilci PGD Mozirje, ki 
so drevo razžagali in odstranili.

Šmartno ob Dreti: 11. decembra ob 11.04 je močan sunek vetra odkril 
del strehe gospodarskega poslopja v Šmartnem ob Dreti. Gasilci PGD 
Šmartno ob Dreti so pomagali pokriti 10 kvadratnih metrov strehe. 

Občina Gornji Grad: 11. decembra ob 11.46 je v občini Gornji Grad pihal 
močan veter, ki je podiral drevesa na ceste, objekte in elektro daljnovode. 
Posredovali so gasilci PGD Gornji Grad, Nova Štifta in Bočna, ki so odstra-
njevali drevesa s cest, objektov in prekrivali strehe objektov. Vzdrževalci 
podjetja Elektro Celje so odpravljali poškodbe na daljnovodih.

12. decembra so gasilci nadaljevali z odpravljanjem posledic močne-
ga vetra. Na zaprosilo občinskega štaba CZ so prišli na pomoč tudi gasil-
ci iz drugih gasilskih zvez z območja zahodno-štajerske regije. Vzdrže-
valci podjetja Elektro Celje so odpravljali poškodbe na daljnovodih.

Občina Luče: 11. decembra popoldan je v občini Luče pihal močan 
veter, ki je podiral drevesa na ceste in objekte. Posredovali so gasilci 
PGD Luče, ki so odstranjevali drevesa in prekrivali odkrite strehe objek-

UPRAVA ZA ZAŠČITO IN REŠEVANJE REPUBLIKE SLOVENIJE OBVEŠČA, IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

tov. Vzdrževalci podjetja Elektro Celje so odpravljali poškodbe ne dalj-
novodih.

12. decembra so gasilci PGD Luče preko dneva nadaljevali z odstranje-
vanjem dreves s cest objektov in prekrivanjem razkritih objektov. Vzdrže-
valci podjetja Elektro Celje so odpravljali poškodbe na daljnovodih.

Tirosek: 11. decembra ob 15.40 so gasilci PGD Nova Štifta v Tiroseku 
odstranjevali podrta drevesa s cestišča. S tem so omogočili reševalcem 
Reševalne postaje Velenje dostop do poškodovane osebe. Reševalci so 
poškodovano osebo oskrbeli in prepeljali v Splošno bolnišnico Celje. 

Občina Solčava: 11. decembra popoldan je v občini Solčava pihal mo-
čan veter, ki je podrl ogromno dreves na ceste, objekte, poškodoval ele-
ktro daljnovode. Odkril je tudi streho hotela Plesnik v Logarski dolini. Ga-
silci PGD Solčava, občinska CZ in občani so na terenu odstranjevali dre-
vesa s cest, objektov. Vzdrževalci Elektro Celje so odpravljali okvare na 
daljnovodih.

12. in 13. decembra so gasilci PGD Solčava, občinska CZ in vzdrževalci 
Elektro Celje nadaljevali z odstranjevanjem posledic divjanja vetra. Ga-
silci so odstranjevali drevesa s cest in objektov, prekrivali objekte. Del 
območja občine še ni imel elektrike in mobilne telefonije.

Občina Nazarje: 11. decembra ob 20.06 je v Potoku močan veter odkril 
streho stanovanjskega objekta. Posredovali so gasilci PGD Gorica ob 
Dreti, ki so razkrito streho pokrili. 

12. decembra ob 6.50 je močan veter v Lačji vasi, Potoku in Pustem Po-
lju razkril več stanovanjskih objektov. Posredovali so gasilci PGD Gorica 
ob Dreti, ki so z nadomestno kritino prekrili ostrešje, v Lačji vasi pa so 
očistili 600 metrov regionalne ceste. 

13. decembra ob 6.40 so v Dobletini gasilci PGD Nazarje pokrili stre-
ho objekta s folijo.

Spodnje Pobrežje: 11. decembra ob 22.35 je na relaciji Pobrežje-
-Trnovec zaradi močnega vetra podrlo več dreves. Gasilci PGD Pobrež-
je ob Savinji so na kraju ugotovili, da je cesta nevarna zaradi podrtih in 
nagnjenih dreves na cestišče. Cesta je bila zaprta.

Zaradi prihajajočih preštevilnih informacij na informacijski 
sistem za poročanje o nesrečah in intervencijah je le-ta v torek 

nehal prikazovati stanje do srede.

(Foto: Jure Poličnik)

(Fotodokumentacija Občine Solčava)
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Človek se vsak le enkrat rodi, 
življenje svoje tako ali drugače živi. 
Vsakdo po svoje doživlja ljudi in stvari,
a vsakogar tudi minljivost vseh nas dohiti – 
zdaj si le zvezda še, oče, ki na nebu 
nad nami bdi!

ZAHVALA

Ob smrti 

Bernarda PETKA
doma iz Tiroseka 

se želimo zahvaliti vsem za nesebično pomoč. 

Hvala vsem, ki ste nam stali ob strani ob smrti očeta, moža, brata. 
Hvala vsem, ki ste nam kakorkoli pomagali: prijateljem za pomoč, pev-
cem za petje, gospodu župniku za opravljen obred. 

Vsi njegovi!

Občina Ljubno: 12. decembra ob 00.02 se je v Primožu pri Ljubnem 
podrlo več dreves. Gasilci PGD Ljubno ob Savinji so drevesa razžaga-
li in jih odstranili. Zaradi izjemno močnega vetra so bile vse aktivnosti 
ustavljene. 

Kasneje, tekom dneva so gasilci PGD Okonina prekrili strehe nekate-
rih stanovanjskih hiš in gospodarskih poslopij v Radmirju in Okonini. Ob 
pomoči civilista – sekača in delovnega stroja so na relaciji Okonina-Ter-
-Juvanje odstranili in razžagali 195 dreves, ki so padla na cesto. Na rela-
ciji Radmirje-Meliše so odstranili in razžagali eno drevo. V naselju Ter so 
ponovno prekrili stanovanjski hiši in tri gospodarska poslopja. Gospo-
dinjstvu v Teru so dostavili agregat. Na relaciji Okonina-Hrastnik so očis-
tili električni vod, kjer se napajajo črpalke za vodovodno omrežje Okoni-
na. Na območju Okonine je bilo poškodovanih približno še deset nesta-

novanjskih objektov, kjer pa lastniki ne potrebujejo pomoči. 
V Primožu pri Ljubnem so gasilci PGD Ljubno ob Savinji odstranjeva-

li podrta drevesa s cest. Vzdrževalci Elektra Celje so odpravljali poškod-
be na daljnovodih.
•	 POŽAR	UNIČIL	OSTREŠJE

Dol-Suha: 12. decembra ob 00.02 je v Dol-Suhi zagorelo v stanovanj-
ski hiši. Požar, ki je uničil ostrešje objekta, so pogasili gasilci PGD Rečica 
ob Savinji, Grušovje, Pobrežje ob Savinji, Mozirje, Nazarje, Ljubno ob Sa-
vinji, Gorica ob Dreti in Radmirje.
•	 METEORNA	VODA	OGROŽALA	STANOVANJSKI	OBJEKT	

Spodnje Pobrežje: 12. decembra ob 9.47 je v Spodnjem Pobrežju me-
teorna voda ogrožala stanovanjski objekt. Gasilci PGD Pobrežje ob Savi-
nji so s propusti preprečili, da bi ga voda zalila.

Obvestilo Zavoda za gozdove Slovenije
Obiskovalcem gozda do umi-

ritve vremenske situacije odsve-
tujemo vsakršno gibanje v gozdu, 
saj je v krošnjah ostalo veliko od-
lomljenih vej, ki zaradi svoje teže in 
velike višine lahko povzročijo težke 
poškodbe obiskovalcev.

Lastnike gozdov pozivamo, da 
po umiritvi vremena sami pregle-
dajo svoje gozdove. S sanacijo 
posledic vetroloma lahko začne-
jo pred izdajo odločbe Zavoda za 
gozdove Slovenije, morajo pa o pri-
četku del obvestiti svojega revir-
nega gozdarja, pri katerem dobijo 

vse dodatne informacije.
Posek poškodovanih iglavcev 

ter izvoz lesa iz gozda v lupljenje 
ali predelavo morata biti zaključena 
najkasneje do sredine maja prihod-
njega leta, da se preprečijo dodatne 
škode zaradi namnožitve podlubni-
kov na poškodovanem drevju. Po-
sek polomljenih in prevrnjenih dre-
ves je izredno nevarno opravilo, za-
to lastnikom priporočamo, da se za 
samostojno izvedbo sečnje odločijo 
le, če so za to usposobljeni in opre-
mljeni, drugače naj raje najamejo 
usposobljene gozdne delavce.
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Za razvedrilo

POD TAKŠNIMI »BREMENI« HITRO POPUSTI VSAK ŽUPAN
Članica Društva upokojencev Nazarje Anka Štruclj na srečanju 

na Venišah: »Župan, naj te malo zmasiram. Mogoče ti bom vzela 
kakšno breme z ramen.«

Župan občine Nazarje Matej Pečovnik: »Taka bremena rad no-
sim. V vaši družbi se tako kar hitro razbremenim.«

KAVČ ŠPORTNIKI IN NAVIJAČI TEKEM NA MALIH ZASLONIH
Nekateri vse treninge in tekme opravijo kar doma na kavču, kar 

sta na prireditvi ob 40-letnici Športnega društva Raduha Luče pri-
kazala nastopajoča sedeča komika. 

Gašper Bergant (levo): »To, to! Udari že žogo!«
Žan Papič: »Bravo mi! Si videl, kako smo zmagali?«
Gašper: »Glavni smo! A mi podaš čips.«
Žan: »A maš še kej vode?«
Gašper: »Pivo ja, damping pa ne. Če bomo utrujeni od naporov, 

bomo utrujeni vsi!«

DVA VRHUNSKA SKI MOJSTRA NA GOLTEH
Na prvi uradni smučarski dan sezone sta se na Golteh srečala dva 

prvaka, učitelja smučanja. Prvi (na levi) nekdanji slovenski reprezen-
tant v alpskih disciplinah SP David De Costa vsestranskemu Bojanu 
Napotniku, Belemu zajcu pri šanku: »Ti, dons so me pa tile naši učitelji 
smučanja dost namatrali, da sem bil vsaj mal boljš kot oni.«

Prva smuča vsega športa na Golteh pa: »Pr men je blo pa drgač! 
Js sn se pa sam hudičevo nasmukal, da nisem bil slabš kot moji de-
monstratorji smučarskih veščin. Zaslužla sva si vsak pol pira, kaj 
meniš, David?!« 

David: »Valjda, stari!«

(Foto: MŠ)

(Foto: MŠ)

(Foto: JM)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 51. številki SN

2017

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

Novitete v Knjižnici Mozirje
LEPOSLOVJE: 
García Márquez, Gabriel: S poti po Vzhodni Evropi, D'Andrea, Luca: V 

senci zla, Lunaček, Izar T.: Kosmati krimič, Roter, Zdenko: Pravi obraz : 
neizbrisna znamenja resničnosti, Žabot, Vlado: Sveti boj, Partljič, Tone: 
Ljudje iz Maribora, Brown, Dan: Izvor, Clement, Jennifer: Molitve za ug-
rabljene, Force, Marie: Ljubezen je vse, kar potrebuješ, Prenner, Ljuba: 
Mejniki, James, Henry: Kaj je vedela Maisie.

STROKOVNA LITERATURA: 
Lubin, Clémentine: Učimo se šivati obleke in krila, Graeber, David: 

Utopija pravil : o tehnologiji, neumnosti in skrivnih radostih birokra-
cije, Chomsky, Noam: Kdo vlada svetu?, Lavrič, Tomaž: Ekstremni špor-
ti 3, Perlmutter, David: Zdravi možgani, Sitar, Iztok: Zgodovina sloven-
skega stripa, Red Hawk: Navodila za temeljno duhovno prakso. Del 2, 
Spominjanje sebe, Veljković, Božidar: Glasna tišina poželenja.

MLADINSKA LITERATURA: 
Hrovat, Uroš: Hrupožer, MacDonald, Alan: Umazani Berti in avč, kako 

boli!, MacDonald, Alan: Umazani Berti in poljub, Kunstelj, Olga Pega: Sil-
vestrski večer, Chown, Xanna Eve: Babica me ima rada, Joyce, Melanie: 
Najboljši očka na svetu, Lacey, Jo: Miškin novi prijatelj, Joyce, Melanie: 
Za vedno prijatelji, Johnson, Emily: Kaj pa jaz?.
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Petek,
15. december

ob 18.00. Galerija Mozirje
Predstavitev elektronske zbirke knjig 
Aleksandra Videčnika

ob 18.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Kod sem hodil, kje sem bil 

Sobota,
16. december

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Sobotna ustvarjalnica za otroke

ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Božično novoletni koncert Glasbene šole Nazarje

ob 18.30. Center Rinka Solčava
Ogled filma Samo začeti je treba in pogovor z 
ustvarjalci

ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
Gledališka komedija Ojoj, tašča je spet živa!

Nedelja,
17. december

ob 18.00. Kulturni dom Nova Štifta
Stand up komedija

ob 19.00. Cerkev sv. Mihaela v Šmihelu
Božični koncert

Ponedeljek,
18. december

ob 19.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Večer z Milanom Brglezom

Torek,
19. december

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka

ob 17.00. Knjižnica Luče
Ura pravljic: Nekega prijetnega božiča

ob 17.00. Knjižnica Solčava
Ura pravljic: Božična pripoved

ob 18.00. Galerija Mozirje
Predavanje Rajka Škariča Medsebojni odnosi v 
krizni situaciji

Sreda,
20. december

ob 17.00. Knjižnica Ljubno ob Savinji
Ura pravljic: Nekega prijetnega božiča

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico

Četrtek,
21. december

ob 10.00. Center za samostojno učenje Nazarje
Brezplačna delavnica uporabne nemščine

ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Božična pripoved

ob 18.00. Glasbena šola Nazarje
Nastop učencev

ob  20.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Meditirajmo skupaj

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa 
ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvali-
tetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče. 

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

ŽIVALI – PRODAM
Mesnate prašiče, 100 – 170 kg, z 
možnostjo dostave, prodam; gsm 
041/561-893.
Prodam prašiče za zakol ali na-
daljnjo rejo, možna dostava; gsm 
041/637-241.
Prodam dve telici simentalki, težki 
180 kg; gsm -031/228-217.

Prodam bikca čb/bp pasme, stare-
ga dni; tel. št. 58-35-207 ali 041/77-
54-77.
Prodam bikca čb, star 15 dni; tel. št. 
58-35-239.
Prodam teličko sr, staro deset dni; 
gsm 031/466-550.
Prodam 2 bika mesne pasme, stara 
3 mesece; gsm 031/855-186.

Prodam bikca rdeči holštajn, stare-
ga 10 dni; gsm 041/589-165.
Prodam prašiče od 25 do 250 kg 
in starejše svinje, možna dostava; 
gsm 031/484-223.
Žrebičko in žrebčka, 10 mesecev, 
ter žrebico, 20 mescev, shl – a ro-
dovnik, prodam; gsm 031/289-128.
Prodam bikca simentalca, težkega 
160 kg; gsm 031/765-605.
Prodam 2 pol leta stara petelina. 
10 eur komad; gsm 040/972-005 
(Jon).
Prodam 10 dni starega bikca; gsm 
041/783-572.
Prodam telici rj in ls, breji 9 in 7 
mesecev, pašni, vajeni priveza; 
gsm 041/324-377.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke nad 100 kg, mesni 
tip; gsm 031/533-745.
Kupim telico ali kravo za zakol, pla-
čilo takoj; gsm 031/832-520.

DRUGO – PRODAM
Prodam domače pridelan, ne-
škropljen jedilni beli krompir; gsm 
031/567-361.
Ocvirke in svinjsko mast prodam; 
gsm 030/914-992.
Prodam industrijski elektromotor, 
tri fazni, za šivalni stroj, na sklop-
ko; gsm 041/665-178. 
Prodamo svinjsko mast in ocvirke; 
gsm 031/815-238. 

Prodam zelo kvalitetne jesenove kla-
de za sekanje mesa; gsm 031/800-
852. 
Prodam suhe bale letošnje košnje; 
gsm 040/853-863. 

VOZILA – PRODAM
Prodam mitsubishi pajero inter-
cooler 2500, l. 1998, 300.000 km, 
t.p. junij 2018, cena 2.200 eur; gsm 
070/588-002.
Prodam traktor same explorer 90 
II top, l. 2008, nove pneumatike, 
klima, kardan 540-1000, menjal-
nik 15 15, narejen servis. Zelo le-
po ohranjen, cena 16.200 eur; gsm 
031/493-660.

DRUGO – IŠČEM
Prosim, če ima kdo za podarit ra-
dio savica z gramofonom. Pa tudi 
kakšnih lego kock bi bil zelo vesel; 
tel. št. 58-45-458.

NEPREMIČNINE 
Ugodno prodam 87 m2 veliko sta-
novanje v Mozirju; gsm 030/284-
699. 
Trosobno stanovanje v  Gornjem 
Gradu ugodno prodam ali menjam 
za nepremičnino; gsm 041/444-
769.
Oddam sobe v najem, 20 min. od 
trgovin, avtobusne postaje, pošte, 
občine Mozirje; gsm 041/280-005.
Stanovanje v okolici Mozirja od-
dam; gsm 051/230-764.
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Oglasi
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Ljudje in dogodki, Oglasi


